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İEÜMedical Point Hastanesi, uluslararası
akreditasyon sertifikasını alarak başarılarına
bir yenisi daha ekledi. Medical Point
Hastaneler Grubu Başkan Vekili Veysi Kubba,
emeği geçenlere teşekkür etti. �10’da

ORMANyangınına giderken geçirdiği
kazada şehit olan orman işletme müdürü
Şahin Dönertaş için İzmir ve Manisa'da
düzenlenen törenlerde gözyaşları sel
oldu. Törene Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı da katıldı. �3’te

Ormancı şehidi
gözyaşlarıyla…

FIRSAT EŞİTLİĞİNE
GÜZEL BİR ÖRNEK

METİN AYDINOĞLU

aydinoglumetin@hotmail.com

HAYRETTİN FİLİZ

bta.hayrettin@gmail.com
8

Mutahhar Şerif 
Başoğlu - 31

AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com
7

Bir kazan-kazan 
hikayesi

Dile gelecekler anla
Yasa onları yaşatsa

11

ELİNA DİNÇ

elenadinc@gmail.com
10

Spinal Müsküler 
Atrofi (SMA)

İZMİRBüyükşehir Belediyesi, sosyal
belediyecilik çalışmalarıyla adından söz
ettiriyor. Çocukların beslenme probleminin
vahim bir sorun olduğunu söyleyen Başkan
Cemil Tugay, “Sosyoekonomik durumu kötü
mahallelerdeki okul kantinlerinin
işletmelerine talibiz” dedi. �7’de

PEŞ peşe çıkan orman yangınlarına karşı
seferberlik çağrısı yapan CHP İzmir
Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları
Komisyonu üyesi Rıfat Nalbantoğlu,
mücadele için alınan tedbirlerin yeterli
olup olmadığını sordu, Hükümet ’i
göreve çağırdı. �4’te
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CHP İzmir İl Başkanlığı, ‘Eğitim Maratonu’
ve milli eğitimde yaşanan sorunlarla ilişkin
açıklama yaptı. İl Başkan Yardımcısı Ali
Bektaş, “Eğitim sistemimiz bugün ne
çağdaş ne laik ne bilimsel” dedi. � 4’te
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DEÜ’den öğrenci
adaylarına davet

TÜRKdemir-çelik sektörü, Uzakdoğu ülkelerinin
gemilerinin Süveyş Kanalı’ndan geçişlerde
yaşadığı sorunlardan dolayı yılın ilk altı ayında
ihracattaki performansını artırdı. Başkan Yalçın
Ertan istikrar vurgusu yaptı.  �9’da
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BELEDİYELERDEN destek
beklediklerini söyleyen
İZDEDA Başkanı Bilal Çoban,
"Seçimlerde derneğimize
hemen hemen tüm adaylar
geldi. Büyükşehir Belediye
Başkanımızla adaylığı
sürecinde toplantı yaptık.
Ulusal kanalda 'Halk
Konutları merak etmesin her
türlü desteği vereceğiz'
demişti. Seçimler geçti, üç
aydır Başkanımızdan randevu
alamıyoruz” dedi. �3’te

SEÇİMDEyüzde 49,83 oy alarak 100 gün önce
göreve gelen Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay,
gerçekleştirdiği çalışmalarını bir
basın toplantısı ile anlattı.
Mazbatasını alır almaz
sahadaki çalışmalara
başladığını dile getiren
Başkan Günay, “İlk çalışma
günümüzde sahile ilk kepçeyi
vurduk. 1 ay sonra tüm

Güzelbahçe halkının sevgisini kazandık. ‘Bu
hızla giderse 6 ay sonra yapılacak

proje kalmayacak’ dendi. Ancak
ben böyle düşünmüyorum,

daha yapacak çok işimiz var.
Yolumuz uzun. Emekçi yol
arkadaşlarımın bana verdiği
enerjiyle Güzelbahçe’nin
adından önce İzmir’de sonra

tüm Türkiye’de söz
ettireceğiz” dedi. �7’de
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CHP’li Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa Günay’ın ‘100 gün lansmanı’
miting meydanlarını aratmadı. Kente değer katan projeler ayakta alkışlandı

DEPREMZEDELERDEN
SİTEM DOLU SÖZLER!
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DOKUZEylül Üniversitesi 
(DEÜ) tercihte bulunacak
gençleri 24-26 Temmuz tarihleri
arasında bekliyor. �10’da

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
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15 Temmuz darbesi ve 
Trump’a suikast!
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BORNOVA’DANÇeşme’ye, Buca’dan Sarnıç’a
güzel İzmir, son günlerde peş peşe çıkan orman
yangınlarıyla kabusu yaşadı. Yangınların kader
olmadığına vurgu yapan Türkiye Ormancılar
Derneği (TOD) yangın koordinatörü Vehbi
Tutmaz, “Kasıttan daha kötü bir durumla karşı
karşıyayız, keşke kasıt olsa. Bu coğrafyada
orman yangınları varsa kader değildir.
İnsanımızın yangınla yaşamasını öğrenmesi
gerekiyor. Eğitim kolay, verilen eğitimle
insanımız ne yapmasını ne yapmaması
gerektiğini bilir. Ama bunun bir kültür haline
gelmesi lazım” diye konuştu.

BİRkıvılcımın afete dönüşmesinin mümkün
olduğunu belirten Tutmaz, “İklim krizi, çöl
sıcakları veya sert rüzgarlar yangının çıkış sebebi
değil, afet noktasına taşıyacak etkenlerdir. O
kıvılcımın çıkmaması gerekiyor. Çıkmışsa acil
sönmesi gerekiyor” dedi. İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı Eğitim Şube
Müdürü Serkan Korkmaz da, "Yangınların
neredeyse yüzde 90'ı insan kaynaklı. Bu sebeple
alınacak önlemler ve bilinçlendirme
faaliyetleriyle hem yaşam alanlarını korumamız
hem de gelecek nesillere miras bırakmamız
mümkün” ifadelerini kullandı. �5’te

EĞİTİMDEN ÖTE KÜLTÜR

‘O KIVILCIM ÇIKMAMALI’
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Peş peşe çıkan orman yangınları özellikle Gaziemir ve Buca’ya dehşeti yaşattı. Uzmanlar
bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı
Peş peşe çıkan orman yangınları özellikle Gaziemir ve Buca’ya dehşeti yaşattı. Uzmanlar
bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı
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bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı
Peş peşe çıkan orman yangınları özellikle Gaziemir ve Buca’ya dehşeti yaşattı. Uzmanlar
bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı
Peş peşe çıkan orman yangınları özellikle Gaziemir ve Buca’ya dehşeti yaşattı. Uzmanlar
bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı
Peş peşe çıkan orman yangınları özellikle Gaziemir ve Buca’ya dehşeti yaşattı. Uzmanlar
bilhassa Ege’de yaşayan vatandaşın yangınla yaşamayı öğrenmesi gerektiğini vurguladı

‘İzmir resmen
afeti yaşıyor!’

Rıfat Nalbantoğlu

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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Cemiyet hayatının öncü
kulübü Küçük Kulüp’ün
tarafından 31’incisi

gerçekleşen turnuva bu sene
İstanbul Ekspres’in kurucusu
Doğan Turhan adına
düzenlendi.

Tek Kadınlar, Tek Erkekler,
Çift Erkekler kategorilerinde
tenisseverlerin yoğun ilgisiyle
oynanan turnuvada raketler 10
gün boyunca İzmir’in en iyisi
olmak için mücadele verdi.

Turnuvanın tek erkekler
kategorisinde Ege Avcı, Baran
Bayoğlu’nu 6/4 – 6/4 lük skorla

yenerek birincilik kupasını
kaldırırken, tek bayanlar
kategorisinde 6/1 – 6/4  lük
skorla Özge Kaçak  birinciliğe,
Evren Soytok  ikinciliğe hak
kazandı. Çift Erkekler
kategorisinde oldukça
çekişmeli anlara sahne olan
Hüsnü Hatipoğlu-Erhan Aktaş,
Serhat Kaya - Eymen Beytaş
maçının galibi 3/6 – 6/2 -
10/7’lük skorla Kaya - Beytaş
ikilisi oldu. Turnuvanın
centilmen sporcuları ise Banu
Abacı ve Erkan Erkangil seçildi.
Dereceye giren tenisçilere

ödüllerini İstanbul Ekspres
Yönetim Kurulu Başkanı Engin
Turhan, Figen Turhan, Gülruh
Turhan, Cenap Öztezel, TSYD
İzmir Şubesi Asbaşkanı
Abdullah Çelebi, Küçük Kulüp
Derneği Yönetim Kurulu
Başkanı Emre Sarıgedik,
Yönetim Kurulu Üyeleri Arda
Yağcı, Ahmet Aslaner, Selçuk
Özer ile Yiğit Temizocak ve
Oğuz Azkara’nın elinden aldı.

Geceyi Turhan ailesinin yakın
dostu, duayen gazeteci,
televizyoncu Korcan Karar
sundu. 
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Uzun bir aradan sonra nerhaba.
Yaz tam anlamıyla yaşanırken
Çeşme Belediyesi desteğiyle

hayata geçen Arkas Sanat Alaçatı,
kalıcı ve süreli sergi salonları ile her

disiplinden kültür-sanat etkinliklerine
zemin olacak atölye alanlarıyla İzmir’de
çağdaş sanat buluşmalarına ev sahipliği
yapacak.

Bu kapsamda Arkas, beşinci sanat
merkezini Alaçatı’da geçtiğimiz gün
görkemli bir törenle açtı. Ben de
noradaydım. Bu yeni kültür ve sanat
merkezi, bölgenin ilk sanat merkezi
olarak önemli bir boşluğu dolduruyor.
Çeşme ‘de yıllardır 2 ay ile sınırlı olan
sezonun da bir yıla uzamasına destek
olacak Arkas Sanat
Alaçatı gerek
mimarisi gerekse
sergileri ile
Çeşme’nin yeni
çekim noktası.
Açılış etkinliğine
İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı
Cemil Tugay,
Çeşme Belediye
Başkanı Lâl Denizli
ve Arkas Holding
Yönetim Kurulu
Başkanı Lucien
Arkas ve Monreve
Yönetim Kurulu
Başkanı Merve
Arkas ve Arkas
Sanat Direktörü
Müjde Unustası ve
İzmir cemiyet
hayatının seçkin
isimleri katıldı.

Açılışta Arkas
Holding Yönetim Kurulu Başkanı Lucien
Arkas, “Arkas Sanat Alaçatı bizim 5.
sanat merkezimiz. İzmir’de ilk sanat
merkezimizi 2011 yılında açtık. 13 yıl
evvel başladık sanata yatırım yapmaya,
bununla da bitmiyor, devam edeceğim.
Çeşme’nin yalnızca 2 ay değil tüm yıl
akıllara gelmesi lazım. İnsanların yaz-
kış ziyaret edebileceği, her disiplinden,
kültür-sanat etkinliklerine ve sanat
buluşmalarına ev sahipliği yapabilecek
bir sanat merkezi tasarladık. İki sergi

salonumuz var. Biri kalıcı diğeri geçici
sergi olarak sanatseverlere hizmet
verecek. Kalıcı sergimiz, 2017 yılında
önce İstanbul’da ardından da İzmir’de
Arkas Sanat Merkezi’nde açtığımız
Victor Vasarely sergisi. Op Art akımının
öncüsü ve benim çok sevdiğim bir
sanatçı. Torunu olan aynı zamanda
Fondation Vasarely direktörü Pierre
Vasarely benim dostum. Orada da
Lucien Arkas Salonu’nda Arkas Sanat
Koleksiyonu’nda eserler sergileniyor.
İzmir’in ve hatta Türkiye’nin kültür-

sanat ortamındaki
en büyük
ihtiyaçlardan biri de
genç sanatçıların,
izleyiciyle
buluşacakları
mekanların sayıca
artması. Yeni
mekânımız Arkas
Sanat Alaçatı’da bu
ihtiyaca çözüm
olmayı hedefledik.
Süreli sergimizi ise
genç sanatçılara,
modern ve çağdaş
sanata yer verecek
şekilde kurguladık.
Yeni Topraklar/New
Lands başlıklı özel
koleksiyonlardan
derlenmiş
uluslararası çağdaş
sanat sergisi ile
genç sanatçılara da
destek olmayı

amaçladık. Bütün müzelerin muhakkak
bir kafesi vardır. Hem sanat merkezini
gezsinler hem oturup sohbet
edebilsinler. İçindeki Monreve
Patisserie sanat merkezini ziyaret
edenler için buluşma alanı olsun
istedik” diye konuştu.

Lucien Arkas , neden İstanbul’da da
bir sanat merkezi açmıyorsunuz
sorusuna ‘Ben İzmir’e aşığım ve
İzmirliyim. O yüzden tüm yatırımlarım
da İzmir’de olmaya devam edecek” dedi.

Arkas Sanat Alaçatı’nın mimarisi
ve sanatla iç içe olan Monreve
Patisserie gibi detaylar da dikkat
çekiyor, bu da ziyaretçilerin sanatı
keşfederken lezzetli ve keyifli vakit
geçirmelerini sağlıyor.

Monreve Grup Yönetim Kurulu
Başkanı Merve Arkas ilerleyen
dönemlerde her sergiye uygun
sanatın gastronomi ile birleştiği

ürünleri de menülere
ekleyeceklerini söyledi . Merve
Arkas “Monreve Group olarak
yaptığımız her işte sanata
dokunmaya değer veriyoruz. Arkas
Sanat ve Monreve Patisserie
arasındaki bu iş birliğini de bundan
sonra açılacak diğer sanat
merkezlerinde sürdürmeyi
planlıyoruz” dedi.

Arkas Sanat Alaçatı ile Çeşme’de
sezon artık daha uzun olacak

PAKİZE SÜKAN 
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ileileileileileileile

Küçük
Kulüp’ün İstanbul

Ekspres’in ana
sponsorluğunda, Türkiye Spor

Yazarları Derneği’nin basın
sponsorluğunda gerçekleşen

Doğan Turhan – TSYD İzmir Tenis
Turnuvası final maçlarının

ardından sonuçlandı
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İbrahim Tatlıses ile Yıldız Tilbe, yıllar süren küslüğü
sona erdirdi. İkili, 15 yıl sonra Bodrum'da bir araya
geldi. Yıldız Tilbe,
geçtiğimiz günlerde
kalp kapakçığı ameliyatı
olan ve Bodrum'a giden
İbrahim Tatlıses'i
ziyaret etti. Birbirlerine
sarılarak fotoğraf
çektiren ve o anları
sosyal medyadan da
paylaşan ikiliden
İbrahim Tatlıses, "Hoş
geldin Yıldız kızım"
ifadelerini kullandı.
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İbrahim Tatlıses ile 
Yıldız Tilbe barıştı
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Gastronomi ve sanat iç içe

Kalıcı sergide eserleri sergilenen
Victor Vasarely'nin torunu Pierre Vasarely
de açılış için Fransa'dan Alaçatı'ya geldi.

VICTOR VASARELY
Devrimci Bir Sanatçı
Arkas Sanat Alaçatı’nın Lucien

Arkas Sergi Salonu’nda kalıcı olarak
izleyicilerle buluşacak Arkas
Koleksiyonu’nda Victor Vasarely (1906-
1997) sergisi de bir kez daha sanatçının
form ve çizgileri izleyicide “hareket”
olgusuna nasıl dönüştürdüğünü
gündeme getiriyor.
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’ın en yakın çalışma
arkadaşlarından biri olan Haydar
İnanır, evinde yaşamına son verdi.
İnanır’ın intihar sebebi henüz
bilinmezken savcılık olayla ilgili
soruşturma başlattı. Başkan Tugay’ın
Karşıyaka Belediye Başkanlığı
döneminde birlikte çalıştığı
isimlerden ve eski Gençlik Kolları
Başkanı olan İnanır’ın ani kaybı
CHP’de şok etkisi yarattı. İnanır’ın
eşinin de evde olduğu sırada kafasına
dayadığı silahla intihar ettiği öğrenildi.

İnanır’ın cenazesi, dün ikindi
namazının ardından Örnekköy
Cemevi'nden kaldırılarak son
yolculuğuna uğurlandı.
Büyükşehir’den yapılan açıklamada,
“Çalışma arkadaşımız Haydar İnanır’ı
çok genç yaşında, beklenmedik bir
şekilde kaybetmenin büyük
üzüntüsünü yaşıyoruz. İzmir
Büyükşehir Belediyesi ailesi olarak
sevgili arkadaşımız Haydar’a Allah’tan
rahmet, kederli ailesi başta olmak
üzere tüm sevenlerine, dostlarına
başsağlığı ve sabır diliyoruz” denildi.

CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu
sosyal medya hesabından başsağlığı
mesajı yayınladı. Aslanoğlu
açıklamasında, "İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin özel kalem çalışanı,
Büyükşehir Belediye Başkanımız Dr.
Cemil Tugay'ın yakın çalışma arkadaşı
ve il başkan yardımcım Cem Doğan'ın
yeğeni Haydar İnanır'ı genç yaşta
kaybetmenin derin üzüntüsünü
yaşıyorum. Merhuma Allah'tan
rahmet, kıymetli eşi ve ailesine
sabırlar diliyorum. Başımız sağolsun"
dedi. (Haber Merkezi)

Büyükşehir Belediyesi’ni sarsan ölüm! 

Elektrik faciası:
14 tutuklama

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
Alsancak’ta sağanak yağıştan
korunmaya çalışırken elektrik
akımına kapılan 2 kişinin hayatını
kaybetmesiyle ilgili 14 şüpheli
hakkında tutuklama kararı, 7
şüpheli hakkında ev hapsi, 6 şüpheli
hakkında ise yurt dışına çıkış yasağı
kararı verildiğini bildirdi. Tunç,
sosyal medya hesabından yaptığı
açıklamada, İzmir'in Konak
ilçesinde sağanak yağıştan
korunmaya çalışırken elektrik
akımına kapılan 2 kişinin hayatını
kaybetmesiyle ilgili İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından
adli soruşturma başlatıldığını
hatırlattı. "Gözaltına alınan 27
şüpheli adliyeye sevk edilmiş, 14
şüpheli hakkında tutuklama kararı,
7 şüpheli hakkında ev hapsi, 6
şüpheli hakkında yurt dışına çıkış
yasağı kararı verilmiştir.
Soruşturma titizlikle
sürdürülmektedir" ifadelerini
kullandı. Öte yandan ek gözaltı
kararı bulunan 5 kişiden 3’ü daha
gözaltına alındı. (AA)

Bergama'da Çobanlar
mevkisinde çıkan yangına
müdahale sırasında içinde
bulunduğu orman işletme
müdürlüğüne ait pikabın
devrilmesi sonucu yaralanarak
kaldırıldığı hastanede şehit olan
Bergama Orman İşletme Müdürü
Şahin Dönertaş için ilk tören
İzmir’de düzenlendi. Dönertaş'ın
Türk bayrağına sarılı naaşı, İzmir
Orman Bölge Müdürlüğü'ne
getirildi. Mesai arkadaşları
tarafından taşınan Dönertaş'ın
naaşı katafalka konuldu. Daha
sonra Dönertaş'ın özgeçmişi
okundu. Orman Genel Müdürü
Bekir Karacabey, törendeki
konuşmasında, orman teşkilatının
vatan toprağındaki yeşili korumak
için 185 yıldır görev aldığını
söyledi. Vali vekili Kamil Köten
ise Dönertaş'ın eşi Meltem
Dönertaş'a Türk bayrağı takdim
etti. Konuşmaların ardından
Kur'an-ı Kerim okundu, dua
edildi. Dönertaş'ın cenazesi
törenin ardından Manisa'nın
Demirci ilçesine bağlı Durhasan
Mahallesi'ne götürüldü. Törene,
Dönertaş'ın yakınlarının yanı sıra

İzmir Orman Bölge Müdürü
Mahmut Yılmaz ve çok sayıda
mesai arkadaşı katıldı.
Dönertaş'ın cenazesi, helallik
alınması için Bergama Orman
İşletme Müdürlüğü önüne
getirildi. Ailesi ve mesai
arkadaşlarının gözyaşı döktüğü
törenin ardından Türk bayrağına
sarılı naaş, şehidin memleketi
Demirci ilçesindeki Durhasan
Mahallesi'ne getirildi. Mahalle

camisinde Cuma vakti kılınan
cenaze namazına Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim Yumaklı,
Manisa Valisi Enver Ünlü,
Orman Genel Müdürü Bekir
Karacabey ve İzmir Orman Bölge
Müdürü Mahmut Yılmaz da
katıldı. Burada bir konuşma
yapan Bakan Yumaklı, vatan ve
milletin bekası, geleceğinin daha
iyi olması için savaşan ama adı
bilinmeyen birçok kahramanın

bulunduğunu, Dönertaş'ın da bu
kahramanlardan biri olduğunu
söyledi. Yumaklı, şöyle konuştu:
"Yeşil vatan için hayatını, yani en
kıymetli varlığını fedai can eyledi.
Rabbim şehadetini kabul eylesin.
Her zaman olduğu gibi
devletimiz, bütün şehitlerimizin
yanında olduğu gibi, ailelerinin
yanında olduğu gibi bu
kardeşimizin de ailesinin yanında
olacak, onları bağrına basacak.
Orman teşkilatı hakeza öyle
yapacak. Ben bu vatan için, bu
millet için devlet için fedayı can
etmiş bütün şehitlerimize rahmet
diliyorum." Dönertaş'ın cenazesi
kılınan namazın ardından
mahalle mezarlığında defnedildi.
(AA)

İzmir Depremzedeleri
Dayanışma Derneği
(İZDEDA) Başkanı Bilal
Çoban, derneğin İzmir’de
depremzedeler için yaptığı
çalışmaları anlattı, yerel
yönetimlerden destek
alamadıklarını iddia etti. Çevre
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı'nın Dünya Bankası
ile imzaladığı 'İklim ve Afetlere
Dirençli Kentler' projesi
kapsamında riskli binaların
dönüştürülmesi için tahsis
edilen yaklaşık 330 milyon
euroluk kaynağın şubat ayı
başında İzmir için
kullanılacağına dikkati çeken
Çoban, "Yaklaşık 4 aydır
kredinin kullandırılabilmesi için
çok çaba sarf ettik. Bu
çabalarımızda bize karşılık
veren bakanlık çalışanlarımız
bir memur gibi değil sanki bir
depremzede gibi çalışmıştır"
dedi. Çoban, depremzedelere
veya riskli binalarını
dönüştürmek isteyenlere destek
olmak yerine bu kredinin bir
fırsat olduğunu insanlara
anlatmak yerine bu kredinin bir
seçim yatırım olduğunu, bu
kredinin bir balon olduğunu
iddia edenlerle mücadele
ettiklerini kaydederek, "Bu
kredinin kooperatiflere
kullandırılma süreci yorucu

geçse de bugün gelinen noktada
iki Halk Konut Kooperatifi,
Halk Konut 5 ve 9 olmak üzere
kredileri onaylandı. Bu
kooperatiflerimizdeki üye
depremzedelerimiz kredilerini
kullanmak üzere bir haftadır
Ziraat Bankası'na gitmektedir.
Artık bu kredinin bir seçim
yatırımı olduğunu söyleyenler
balon olduğunu söyleyenler
umarım bu kredinin de babası
olduğunu iddia etmezler. Bir
hususun altını çizmek
istiyorum; Halk Konutlarda
bugüne kadar her zaman kendi
söküğümüzü kendimiz diktik"
diye konuştu. Bugüne kadar
halk konutlarda birçok
sıkıntıyla mücadele ettiklerini
söyleyen Çoban, "Seçimlerde
derneğimize hemen hemen tüm
adaylar geldi. İzmir Büyükşehir

Belediye Başkanımızla adaylığı
sürecinde toplantı da yaptık.
Ulusal televizyon kanalında
'Halk Konutları merak etmesin
her türlü desteği vereceğiz'
demişti. Sonra seçimler geçti. 3
aydır İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanımızdan
randevu talep ediyoruz ve
alamıyoruz. Bayraklı Belediye
Başkanımızla görüşme yaptık
anlattık ama sanki bizim
dertlerimiz yokmuş da Halk
Konut bir yükmüş gibi dönüş
aldık. Yapılan tüm işlemlerin
parasını biz ödedik. Halk
Konutların belediye şirketi olan
İZBETON'un yaptığı
kooperatiflerle hiçbir alakası
yoktur. Halk Konutlarda
arsalar depremzedelerin yıkılan
binalarının arsasıdır" dedi.
(Haber Merkezi)

Orman yangınına giderken geçirdiği kazada şehit olan Orman İşletme Müdürü
Şahin Dönertaş için İzmir ve Manisa'daki törenlerde gözyaşları sel oldu

İZDEDA’dan yerel 
yönetimlere sitem 
İZDEDA Başkanı Bilal Çoban, belediyelerden destek beklediklerini söyledi,
“Ancak Büyükşehir Belediye Başkanımızdan randevu alamıyoruz” dedi

Terörü öven 4 kişi
gözaltına alındı

İzmir'de sosyal medyadan terör örgütü
propagandası yaptığı iddiasıyla
haklarında gözaltına kararı verilen 7
şüpheliden 4'ü yakalandı. İzmir
Cumhuriyet Başsavcılığı Terör Suçları
Soruşturma Bürosu tarafından
PKK/KCK'ya yönelik yürütülen
soruşturma kapsamında sosyal
medyadan örgüt propagandası yapan 7
şüpheli tespit edildi. Jandarma
tarafından eş zamanlı gerçekleştirilen
operasyonda şüphelilerden 4'ünün
gözaltına alındığı, 3'ünün yakalanması
için çalışmaların sürdüğü bildirildi. (AA)

Zehir tacirleri
KISKIVRAK!

İzmir Polisinin uyuşturucu tacirlerine
karşı yürüttüğü mücadele kapsamında
'torbacı' tabir edilen zehir tacirlerine
operasyon yapıldı. Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından
gerçekleştirilen operasyonlarda, Bornova
ve Karabağlar ilçelerinde bulunan beş
adrese baskın düzenlendi. Yapılan
aramalarda 37 kilo esrar, 3 kilo kokain, 18
bin adet ecstasy, 8 bin adet sentetik ecza
ele geçirildi. Operasyon kapsamında
gözaltına alınan 7 şüpheli adli makamlarca
tutuklanarak cezaevine gönderildi. (İHA)

Ayvalık’ta kayboldu
cesedi Foça'da çıktı

Foça’da denizde bulunan cesedin
Balıkesir'in Ayvalık ilçesinde kayıp ihbarı
yapılan Kani Çavuş'a ait olduğu tespit
edildi. Foça'da
dün meydan
gelen olayda,
sahilde bir
erkeğe ait ceset
olduğunu fark
eden
vatandaşlar
durumu Sahil
Güvenliğe
bildirdi. Olay
yerine gelen
ekipler, cesedi
denizden çıkarıp
kimlik tespiti
için çalışma başlattı. Bir süre sonra
bulunan cesedin, 12 Temmuz'da
Balıkesir'in Ayvalık ilçesinde 12 Temmuz
Cuma günü balık tutmak için evinden
ayrılan ve kendisinden haber alınamayan
Kani Çavuş'a ait olduğu belirlendi.
Çavuş'un cenazesi dün Manisa'nın
Akhisar ilçesinde toprağa verildi. (İHA)

Haydar
İnanır

Kani
Çavuş
Kani
Çavuş
Kani
Çavuş
Kani
Çavuş
Kani
Çavuş
Kani
Çavuş

Bilal
Çoban

Ormancı şehidimizi
törenlerle uğurladık
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CHP İzmir Milletvekili
İzmir’de peş peşe meydana gelen
orman yangınları ile ilgili olarak
toplumsal seferberlik ilan edilmesi
için hükümete çağrıda bulundu.
Konuyu Meclis gündemine de
taşıyan Nalbantoğlu, Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı’ya yangınlarla mücadele
için alınan tedbirlerin yeterli olup
olmadığını sordu. Her sene çıkan
yangınlarla İzmir’in orman
varlığının gittikçe azaldığına
dikkat çeken Nalbantoğlu, yaptığı
yazılı açıklamada şunları ifade etti:
“Havaların ısınmasıyla birlikte
orman yangınları ülkemizin
kâbusu olmaya devam etmekte,
her yıl çıkan binlerce yangın

sonucu yüzbinlerce hektarlık
ormanlık alan küle dönmekte,
adeta ciğerlerimiz sönmektedir.
Son 50 yılın istatistiklerine
bakıldığında da her yıl yangın
sayısının belli bir seviyede
artmasına karşın yanan ormanlık
alan ile yangın başına yanan alan
miktarının hızla arttığı gerçeği
ortaya çıkmaktadır. Yangınların
bölgesel olarak dağılımına
bakıldığında ise en çok yangının
Ege Bölgesi’nde, ardından ise
Akdeniz Bölgesi’nde çıktığı
görülmektedir. Hem ülkemiz
genelinde hem de bölgeler

bazında yangın çıkan iller arasında
ise İzmir, hemen her dönem ilk üç
ilimizden biridir. Ancak bu yıl
birbiri ardına çıkan yangınlar
nedeniyle İzmir adeta kâbus
yaşamaktadır. Nisan ayından
itibaren hemen her gün bir yerde,
bazen de aynı gün içinde farklı
farklı bölgelerde birden fazla
yangın çıkması, yangınlarla
mücadeleyi güçleştirmekte,
ormanlık alanların daha fazla yok
edilmesinin yanı sıra can ve mal
kaybına neden olmaktadır.
Yangınlarla mücadele konusunda
canı pahasına özveriyle görev

yapan Orman İşletmesi yangın
söndürme ekipleriyle,
belediyelerin itfaiye erlerinin
bütün çabalarına karşın gerek
önleyici tedbirler, gerek yangın
söndürme cihaz ve ekipmanları ve
gerekse insan gücü anlamında
bütün kurumların işbirliğine ve
topyekûn bir mücadeleye ihtiyaç
olduğu açıkça ortaya çıkmıştır.
“Çıkan yangınlar sonucu İzmir
resmen bir afet yaşamaktadır”
diyen Nalbantoğlu, “Bunun
görülmesi ve seferberlik ilan
edilmesi için daha kaç hektarlık
alanın yanması, daha ne kadar can
ve mal kaybının yaşanması
gerektir diye soruyorum ve
hükümeti bu konuda göreve davet
ediyorum” dedi. Yangınların
doğal ve ekolojik etkilerinin yanı
sıra üretimden tüketime,
ulaşımdan turizme İzmir
ekonomisine de büyük zarar
verdiğine dikkat çeken
Nalbantoğlu, bu konuda da zarar
tespit çalışmaları yapılarak,
yaşanan mağduriyetlerin
giderilmesi gerektiğini belirtti.
(Haber Merkezi)

CHP İzmir İl Başkanlığı,
Cumhuriyet Halk Partisi
tarafından başlatılan "Eğitim
Maratonu" ve milli eğitimde
yaşanan sorunlarla ilişkin basın
açıklaması gerçekleştirdi.
Açıklamayı CHP İzmir İl
Örgütü adına okuyan Eğitim
İşlerinden Sorumlu Başkan
Yardımcısı Ali Bektaş, “Eğitim
sistemimiz maalesef bugün ne
çağdaş ne laik ne bilimsel ne de
kamusal bir hizmet anlayışına
sahip. Eğitimin bileşenleri olan;
öğrenciler, öğretmenler, veliler,
yöneticiler, hizmetliler,
sendikalar, STK’ler ve niceleri,
eğitimin birçok farklı
başlığından ve okul ortamında
yaşananlardan, eksikliklerden
muzdarip durumda. Bir çıkış
yolu yok, nereye giderseniz gidin
ülkemizin en dertli ve en eksik
alanı eğitim. Gün geçtikçe de
eğitim alanındaki bu dertler ve
sorunlar, eksiklikler hatta
yanlışlıklar devam etmeye,
ettirilmeye çalışılıyor”
ifadelerine yer verdi.

“AKP iktidarı, bilerek ve
isteyerek, kasti bir biçimde
ülkemizde eğitimi baltalamıştır”
diyen Bektaş, “Liyakatsiz
atamalarla, eğitim sistemimizin
niteliği yerle bir edilmiştir.
Eğitim dinselleştirilmiş,
piyasalaştırılmıştır. Köy okulları

ve yatılı okullar kapatılmış,
çocuklarımız kilometrelerce
uzaklardaki okullara, taşımalı
eğitime mecbur edilmiştir.
Deprem bölgelerindeki
çocuklarımız hala birleştirilmiş
okullarda eğitim görmeye, 20
metrekarelik konteynerlerde
ailecek yaşamaya devam
etmektedir” diye konuştu.

CHP’li Ali Bektaş, “En başta
söylediğimiz gibi, eğitim
sitemimizin sorunları
anlatmakla bitmeyecek hale
gelmiştir. 22 yıllık AKP
iktidarının eğitim sistemimizde
yarattığı tahribatı gerek
sokaklarda gerek Meclis’te
gerek yargı yoluyla, olduğumuz

her yerde dile getirmeye ve
mücadele etmeye devam
edeceğiz.  Cumhuriyet Halk
Partisi olarak, eğitim
mücadelemiz dün ve bugün
olduğu gibi yarın da devam
edecektir. Çocuklarımızı ve
gençlerimizi AKP’nin
karanlığına teslim etmeyeceğiz.
Mustafa Kemal Atatürk’ün
dediği gibi, “Eğitimdir ki bir
milleti ya hür, bağımsız, şanlı,
yüksek bir topluluk halinde
yaşatır; ya da esaret ve sefalete
terk eder.”  Laik, bilimsel,
nitelikli, demokratik, kapsayıcı
ve kamusal eğitim haktır!”
diyerek sözlerini noktaladı.
(Haber Merkezi)

“Eğitim sistemimiz
kasten baltalandı”
CHP İzmir Eğitim İşlerinden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Ali Bektaş,
“Eğitim sistemimiz maalesef bugün ne çağdaş ne laik ne bilimsel” dedi

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ın, dar gelirli ailelerin oturduğu
mahallelerdeki okulların kantinlerini işletmek için
harekete geçtiklerini açıklayarak,
“Çocuklarımızı sembolik ücretle sağlıklı
gıdalarla buluşturmak istiyoruz. Okul
kantinlerinin ihalelerine giriyoruz.
İzmir’deki yoksul ailelerin çocukları bu
sene aç kalmayacak” şeklinde sarfettiği
sözler polemiğe neden oldu. AK Parti
Gençlik Kolları Genel Başkanı ve İzmir
Milletvekili Eyyüp Kadir İnan, bu girişim
“İzmir Büyükşehir Belediyesi, kantin
ihaleleri kovalayacağına, Karşıyaka'ya
servet aktarımı yapacağına oturup işine
bakmalı. Henüz yüzde 40'a ulaşan okul inşaatını
tamamlamalı. İzmir'e çaktığınız bir çivi bile yok
derken haklıyız” paylaşımı yaptı. İnan'a yanıt ise

CHP İzmir Büyükşehir belediyesi Grup Başkan
Vekili Levent Yıldır'dan geldi. Yıldır, "Ülkeyi içine
soktuğunuz ekonomik, siyasi ve toplumsal çöküntü

ve çürümenin sonucunda, sadece
yokluk, açlık ve sefaleti var
ettiniz. Bunu biliyor olmalı artık
milletin vekili! Bizler, bu
felaketin ve acının bir nebze de
olsa telafisi için çalışıyoruz. Ve
sizler, hala hiç sıkılmadan
konuşabiliyor ve o hiç bitmeyen
kibirinizden vazgeçemiyorsunuz.
Umarım bu açlık ve sefaleti
aynen yaşarsınız” temennisinde
bulundu. Yıldır'a, AK Parti İzmir

Büyükşehir Belediyesi Grup Başkan Vekili Hakan
Yıldız tepki gösterdi. Yıldız sosyal medya
hesabından, "Milletvekillerinizin desteği ile şu anki

İl Başkanınızın, İl Başkanı olmadan önce, bizzat
Kooperatif Başkanlığı yaparak, bitmesi mümkün
olmayan, yarım kalan, hukuken yetkisiz işleri

yapan, 1500’e yakın İzmirli
hemşehrimizden 3 milyar TL’ye yakın para
toplayan, ortada paraların olmadığı büyük
vurguna nasıl bir çözüm bulacaklarını
bilmeyenlerin; Gerçek bir sorunu ortaya
koyan Gençlik Kolları Genel Başkanımız ve
İzmir Milletvekilimiz Sayın Eyyüp Kadir
İnan, siyasete ısınmaya değil, sizin
milletvekilleriniz başta olmak üzere
sizlere, kenti içine soktuğunuz bataklığı ve
gerçekleri göstermeye çalışıyor. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nde, kooperatifler

üzerinden soygun yerine çevirenlerden ne zaman
hesap soracaksınız merakla bekliyoruz!"
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi) 

SİYASETTE ŞİMDİ DE “KANTİN” POLEMİĞİ
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Eyyüp Kadir İnan Hakan Yıldız

Levent Yıldır

“Merkez arayana
BİZ BURADAYIZ”

Amasya’da temaslarda bulunan
İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat
Dervişoğlu, "İYİ Parti Türk
milletinin merkezinden şevk ve
ilham alarak Atatürk'ün kurduğu
büyük Türkiye Cumhuriyeti
devletinin ilkelerinden ve
kazanımlarından istifade ederek
yolculuğunu sürdürecek. Herkes
merkez arıyor ya, işte buradayız.
Merkez biziz. Bu ülkeyi siyasi
taassuplara, hırslara kurban
etmeyeceğiz." dedi. Dervişoğlu,
erken seçime ilişkin ise şunları
kaydetti: "Ben erken seçim
yapacağım ama bunu iki sene sonra
isteyeceğim derseniz onun adı erken
seçim olmaz spekülasyon olur.
Türkiye bir yıl içerisinde üç seçim
geçirdi. Vatandaşlarda bir
yorgunluk hali de var. Bir tıkanıklık
olur ise o tıkanıklığın çözülmesinin
yeri de demokrasilerde sandıktır.
Millet erken seçim isterse kimse
erken seçimden kaçamaz ama
birileri anayasada kendisine bir
hakka bağlı olarak o erken seçimden
siyaseten nemalanabiliyor ise İYİ
Parti bütün bu gelişmeleri dikkatle
takip edecektir." (AA)

Müsavat
Dervişoğlu

15 Temmuz
darbesi ve
Trump’a
suikast!

Dünya Amerika Birleşik Devletleri
(ABD) eski Başkanı ve başkanlığa yeniden
aday Donald Trump’a kürsüde konuştuğu
sırada yapılan suikast girişimiyle çalkalandı.
Halen de o suikast ve korumaların zayıflığıyla
çalkalanmaya devam ediyor. Konuyla ilgili
uzun bir süre daha yorumlar ve
değerlendirmeler yapılacak. Bu konuyu
derinliğine inceleyip kamuoyuna
açıklanmasının yapılması gerekir…

ABD de gündüz, Türkiye saati ile gece
saat 02.00 civarlarında televizyonların
kanalında yayınlar kesildi ve “Son Haber”
‘Canlı’ yayına geçildi. Trump mitingde
kürsüde konuşma yaptığı sırada suikast
düzenlendi. Suikastı düzenleyen polislerin
kurşunlarıyla olay yerinde anında öldürüldü.
Ama arkasında birçok soruları cevapsız
bıraktı? 

NATO- Washington Zirvesi: Değişen
gündeme rağmen öncelikler değişmedi.
Trump’ın tekrar seçilmesi halinde
NATO’nun ve ABD’nin Ukrayna’ya vereceği
desteğin azalacağı veya kesileceği
düşüncesiyle ABD yönetiminin zirvede üye
ülkelerden Trump kazansa bile devam
edecek taahhütler beklediği
gözlemleniyordu…

Eski ABD Başkanı Trump, adaylığının
kesinleşeceği Cumhuriyetçi Parti
Kurultayı’ndan tam 1 gün önce 2024
seçimlerinin başa baş geçtiği Pensilvanya
eyaletindeki mitingi sırasında suikast
girişimine uğradı. 20 yaşındaki bir saldırgan,
miting alanının 150 metre uzağındaki bir
çatıdan yarı otomatik saldırı silahı AR-15 ile
ateş açtı. Ateş sonucu Trump kulağından
yaralandı, podyumda bulunan bir kadın
seçmen hayatını kaybetti…
Tetiği çeken kim: Amerika mı, 20 yaşındaki
saldırgan mı?  FBI, saldırganın 20 yaşındaki
Thomas Matthew Crooks olduğunu açıkladı.
Crooks, seçmen kayıtlarına göre
Cumhuriyetçi Partiye üye gözüken fakat 2021
Ocak ayında Demokratlara yakın bir bağış
fonuna 15 dolar yatıran bir genç. Crooks’un
Trump'ı vurma motivasyonu henüz meçhul.
Doğal olarak komplo teorileri havada
uçuşuyor. Bazı Demokratlara göre Trump
seçimleri kazanmak için kendi kendini
vurdurdu, bazı Cumhuriyetçilere göre ise fail
“Trump’ı engellemek isteyen derin devlet”
veya Filistin destekçisi üniversite öğrencileri.
Saldırganın beyaz bir erkek olması dahi
konunun hızlı bir şekilde Amerika’da uzun
zamandır ırkçı saldırılara maruz kalan
Filistinlilere gelmesine engel olmadı…

Crooks’un motivasyonu, saldırıyı nasıl ve
neden gerçekleştirdiği henüz ortaya çıkmadı.
Başkan ve eski başkanları korumakla
mükellef Gizli Servis’in veya diğer birimlerin
miting alanına yakın güvenlik önlemi
almamasındaki zafiyetleri ve ihmalleri de
henüz araştırma aşamasında. İncelemeler
sonucunda her ayrıntı ortaya çıkacaktır.

15 Temmuz aynı zamanda Türkiye’de
FETÖ darbe girişiminin 8’inci
yıldönümüydü… Uzun yıllar askere, polise,
üniversitelere, velhasıl tüm devlet
kurumlarına gizlice ve planlı bir şekilde
yerleşenler 15 Temmuz 2016 tarihinde haince
darbeye giriştiler, ancak başarılı olamadılar.
Çatışmalarda meydanlara inen halkın üzerine
ateş açanlar tarafından 251 vatandaşımız
şehit oldu. İki binin üzerinde yaralı ise yine
halk tarafından hastanelere kaldırıldı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
çağrısı üzerine meydanlara inen, caddeleri,
sokakları dolduran halk, darbecilere karşı
göğsünü siper etti ve sonunda darbe
heveslilerini başarısızlığa mahkûm etti…

Cumhurbaşkanı Erdoğan, yaptığı
konuşmasında; “Başta güvenlik birimleri
olmak üzere, FETÖ’nün 40 yıldır gizlice
sızdığı kurumlarımızı büyük ölçüde örgüt
mensuplarından arındırdık. Asla rehavete
kapılmadan, örgütün tuzaklarına düşmeden,
inşallah FETÖ’ye karşı mücadelemizi
sürdüreceğiz” dedi…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

Ali 
Bektaş

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

CHP İzmir Milletvekili
ve TBMM İnsan Hakları
Komisyonu Üyesi Rıfat

Nalbantoğlu, birbiri
ardına meydana gelen

yangınlara karşı
seferberlik çağrısı yaptı

“SEFERBERLİK
İLANEDİLMELİ”

Rıfat
Nalbantoğlu
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Manisalı üreticilerin yıllardır
sabırsızlıkla beklediği projede yüzde
82 gerçekleşme oranına ulaşıldı.
Kelebek Barajı’ndan 12 bin dekar
araziye ilk kez su verildi. Kelebek
Barajı’nın  22 milyon 920 bin metreküp
depolama hacmiyle bölgenin en büyük
barajlarından biri olduğunu ifade eden
DSİ Genel Müdürü Mehmet Akif Balta,
“Baraj inşaatını 2 yıl önce
tamamlayarak su tutmuştuk. Sulama
şebekesi ile ilgili çalışmalarımıza ara
vermeden devam ettik. Bu kapsamda
baraj gövdesinden yaklaşık 10
kilometre aşağıya bir regülatör inşa
ettik. Barajdan saldığımız suyu bu

regülatör vasıtası ile yeniden tutup
şebekeye veriyoruz” diye konuştu.
Kelebek Barajı ve Sulama Projesi’nin
bölge halkı için çok önemli olduğunu
kaydeden Balta, “Manisa Kelebek

Projesi tamamlandığı zaman 24 bin 40
dekar arazi can suyuna kavuşmuş
olacak. Bölge ekonomisine 2024 yılı
rakamları ile tam 180 milyon lira ek
gelir sağlanacak. Ayrıca 2 bin163 kişiye
de istihdam olanağı yaratılacak” dedi.
Temelden yüksekliği 62 metre olan
Kelebek Barajı’nın gövdesi silindirle
sıkıştırılmış beton tipinde inşa edildi.
24 bin 40 dekar verimli tarım arazisini
modern sistem ile sulayacak proje
sayesinde sulama maliyetleri düşecek.
Projeden Ahmetli ilçe merkezi ile
Gökkaya, Alahıdır, Akçapınar ve
Yeniköy mahalleleri faydalanacak”
dedi. (Haber Merkezi)

Gediz Ovası’nda 12 bin dekar arazi suya kavuştu
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Sokakta analiz
hizmette adalet

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
kentin hizmet bekleyen
mahallelerinde sorunları yerinde
tespit etmek ve çözüme kavuşturmak
için kurduğu İzmir SAHA ekipleri
çalışmalarına başladı. İzmirliler sokak
sokak talepleri toplayan proje
çalışanlarından gördükleri ilgi ve
yakınlık nedeniyle Başkan Cemil
Tugay’a teşekkür etti. Elde ettikleri
verileri çözüm için birimlere
yönlendiren ekipler ise
“Yurttaşlarımız mutluysa biz de
mutluyuz” dedi. (Haber Merkezi)

Ege’den öğrenci
adaylarına davet

Ege Üniversitesi (EÜ) tarafından
üniversite tercihi yapacak öğrencileri
bilgilendirmek amacıyla düzenlenen
“EÜ 16. Tercih Günleri” bu sene 22-23
Temmuz tarihlerinde yapılacak. Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet
Budak, Ege Üniversitesinin,
Türkiye’nin tam akreditasyona sahip,
öğrenci odaklılıkta ödüllü, öncü
araştırma üniversitesi olduğunu
vurgulayarak, tercih yapacak olan
gençleri üniversiteye davet etti.
(Haber Merkezi)

Sarı lop incirde
hasat zamanı

Türkiye'nin Avrupa Birliği (AB)
tescilli coğrafi ürünleri arasında yer
alan "Aydın inciri"nde hasat heyecanı
yaşanıyor. Kentte şu sıralar "sarı lop"
diye bilinen incirin hasadı yapılıyor.
Aşırı sıcaklardan dolayı gün
aydınlanmadan yola çıkan işçiler,
güneşi incir ağaçlarının arasında
karşılıyor. Ülkemizde 57 bin hektarın
üzerinde incir üretim alanı
bulunurken Aydin, 7 milyonu aşan
incir ağacı varlığı ile Türkiye’de birinci
sırada yer alıyor. (AA)

Mehmet
Akif Balta

‘Çıkan orman yangınları
kasıttan bile daha kötü!’
Peş peşe çıkan orman yangınları ciğerlerimizi
dağladı. Yangınların ağır bilançosu hesaplanırken
uzmanlar “Bu coğrafyada yaşayan insanımızın
yangınla yaşamasını öğrenmesi gerekiyor” dedi

Yurt genelinde çıkan yaklaşık 50
yangın yürekleri ağızlara getirdi. Bu
yangınların üst risk grubundan 9,
orman yangınlarından 34, 14'ü ise
orman dışı yangından oluştu. Foça,
Bergama ile Gaziemir ve Buca
arasındaki yangınlarda rüzgara
karşı büyük bir söndürme çalışması
yürütüldü. 
ÇOK ZORLANDILAR

Gaziemir ve Buca arasında etkili
olan yangın dolayısıyla İzmir'e gelen
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim

Yumaklı "7 uçağımız,
19 helikopterimiz, 50
arazöz, 10'a yakın iş
makinesi, 360'a yakın
arkadaşımızla
müdahale etmeye
başladık. Diğer tüm
kurum ve kuruluşlara
da buradan hepsine
tek tek teşekkür
ediyorum. Onların
da vatandaşlarımızın

da desteğiyle birlikte yangınların
kontrol altına alındığını belirtmek
istiyorum. Yüksek sıcaklıkların üst
üste seyrettiği bir dönem. İzmir'de
bunun örneğini verecek olursak, 40
derecelere ulaşan sıcaklıklar var,
ardı ardına takip eder hale gelmiş
durumda. Bugünden itibaren
özellikle Ege ve Akdeniz kıyılarında
yoğun şekilde alarmdayız.
Buralarda da sıcaklıklar ciddi bir
şekilde yüksek, nem oranları düşük,
rüzgar hakikaten çok büyük
problem. Burada da dün yaşanan
konu buydu zaten. Yani kararsız bir
rüzgar, tek tarafa değil, birden farklı
yönlere alevi ve ateşi götürdüğü için
arkadaşlarımız gerçekten çok
zorlandılar" dedi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Daire Başkanlığı Eğitim
Şube Müdürü Serkan Korkmaz son
dönemde artan orman yangınlarıyla
ilgili muhtarlara yönelik bir
eğitim düzenlediklerini
belirterek, “İzmir’de birçok
ilçemizde orman yangını
çıktı. Bu yangınların
neredeyse yüzde 80-90'ı
insan kaynaklı faktörlerden
kaynaklanıyor. Bu sebeple
alınacak önlemler ve
bilinçlendirme faaliyetleri
ile hem yaşam alanlarını

korumamız hem de gelecek
nesillere miras bırakmamız
mümkün” diye konuştu.
RÜZGÂRA KARŞI SAVAŞ

Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, Sarnıç
bölgesindeki yerleşim yerlerine
doğru ilerleyen orman yangınına
karşı gerçekleştirilen olağanüstü
mücadeleyi koordine etti. Orman
yangınlarına karşı toplumsal
bilincin oluşması
gerektiğine vurgu yapan
Başkan Duman,
“Bölgede 17 kişilik ekip, 5
araç ve 2 arazöz ile
söndürme çalışmalarına
katıldık. Su tankerlerimiz
yangın boyunca tüm gün
ve tüm gece bölgeye su
taşıdı. Burada yangının
evlere sıçramasının
engellenmesi ile büyük bir
felaketin önüne geçilmiş oldu.
Ekibimiz yangının evlere
sıçramasını engellemek için
rüzgâra karşı yoğun bir mücadele
gösterdi. Ancak yaz sıcaklıklarının
da artmasıyla bölgemizde
yangınların arttığını
gözlemliyoruz. Oksijen
depomuz ormanlar
gözlerimizin önünde
yanıyor. Çok üzülüyoruz.
Bu konuda en büyük
sorumluluk halkımıza
düşüyor. Herkes daha
bilinçli davranmalı.
Ormanlık alanda kesinlikle
mangal ve ateş
yakılmamalı. Sigara izmaritleri
doğaya atılmamalı” ifadelerini
kullandı.

IŞIK, VATANDAŞI UYARDI
Sarnıç bölgesindeki ormanlık

alanı kapsayan yangının büyük
üzüntüsünü yaşadığını dile getiren

Gaziemir Belediye Başkanı
Ünal ışık, Ege Telgraf
TV'nin canlı yayınına
katıldı. Başkan Işık, “Buca
ve Gaziemir ilçelerimizin
arasında meydana gelen
orman yangınında
ciğerlerimiz yandı.
Rüzgarın yönünü
değiştirmesi nedeniyle
farklı yönlerde yayılan

yangın, Sarnıç Piknik Alanı
civarında yerleşim birimlerine
yaklaştı. Alevlerin yerleşim
birimlerine yakın noktada etkili
olması üzerine rüzgara karşı
ekiplerimiz büyük bir mücadele
verdi. Yangının Adnan Menderes
Havalimanı'na yakın konumda
olması ve yükselen duman
nedeniyle hava trafiğinde
aksamalara neden oldu. Yangın

söndürme çalışmalarına
vatandaşlarımız da destek
oldu. Buca-Gaziemir
sınırında çıkan ve Sarnıç
bölgemizdeki ormanlık
alanda yayılan yangın
kontrol altına alındı,
soğutma çalışmaları
yapıldı. Zaman zaman
soğutma çalışmaları
yapılan alandan alevler
yükseldi. Söndürme

çalışmalarında görev yapan,
çalışmalara destek veren herkese
teşekkür ediyorum. Yanan sigara
izmaritlerini kesinlikle atılmasın.
Ormanlık alanlarda, piknik
alanlarında ve ormana yakın

yerlerde izinsiz ateş
kesinlikle yakılmasın.
Ormanlık alanlara cam
şişe, plastik gibi atıklar
bırakılmasın. Tarım
alanlarında anız yakma
işlemlerini yapmasın.
Ormanlık alanlarda
bulunan uyarı levhalarına
ve yetkililerin
talimatlarına kesinlikle
uyulsun. Ormanda veya

orman yakınında yangına sebep
olabilecek şüpheli durumlar çağrı
merkezi aracılığıyla yetkililere
bildirilsin” dedi.

‘YANGIN KADER DEĞİL’
Afete dönüşen orman

yangınlarının aslında kader
olmadığına vurgu yapan Türkiye
Ormancılar Derneği (TOD)
yangın koordinatörü Vehbi
Tutmaz, “Kasıttan daha kötü bir
durumla karşı karşıyayız, keşke
kasıt olsa. Ne demek istiyorum?
Eğer bu coğrafyada orman
yangınları varsa kader değildir.
Eğer Türkiye'de orman yangını
çıkışlarının yüzde 90’ı yanan
alanların yüzde 99'u insan

kaynaklıdır. Kimi ihmalden kimi
dikkatsizlikten. Bu coğrafyada
yaşayan insanımızın yangınla
yaşamasını öğrenmesi gerekiyor.
Eğitim kolay. Verilen eğitimle
insanımız ne yapmasını ne
yapmaması gerektiğini bilir. Ama
bunun bir kültür haline gelmesi
lazım. Kültür oluşması lazım.
Bence eksikliği bu. Bu insanları
yangın kültürüne alıştırması lazım.
Ormanlar girişlerin yasaklanması
çözüm değil. Yangınla yaşamayı
bilen, yangınla yaşamayı öğrenmiş
bir toplum oluşturulmadıkça bu
hepsi tırnak içinde söylüyorum; bir
‘kasıt’ yangını gibi gözükür” diye
konuştu.

AFETE DÖNÜŞEBİLİR
Ormanda çıkan bir kıvılcımın

afete dönüşmesine şu anki
şartların müsait olduğuna dikkati
çeken Tutmaz, “İklim krizi, çöl
sıcakları veya sert rüzgarlar
yangının çıkış sebebi değildir.
Çıkan yangını afet noktasına
taşıyacak etkenlerdir. O kıvılcımın
çıkmaması gerekiyor. Çıkmışsa acil
sönmesi gerekiyor.
Daha fazla
ilerlememesi için
yangın öncesinde
tedbirlerin alınmış
olması gerekiyor.
Farklı kurumların
eliyle on binlerce
vatandaşa yangınlar
konusunda eğitim
veriliyor. Eğitim
görenlerin çok az bir kısmına
yangına müdahalede
kullanılabilecek ekipman veriliyor.
Bu ekipmanların yerinde
kullanılması toplumsal faydanın
sağlanabilmesi için ekipman
verilecek kişilere daha üst düzeyde
bir eğitime tabi tutulması gerekir.
Oluşturulan kriz merkezleri
yangınların çıkışlarını önlemeye
yönelik çalışmalara yapmalıdır.
Yangın çıktığında koordineli bir
çalışma yapılabilmesi için görevler
tanımlanmalıdır. Orman
yangınlarında tahliye edilecek
evlerin belirlenmesi, yangında
kurtarılacakların netleştirilmesi ve
bunların kimlerin eliyle nereye
yapılacağı planlanmalıdır” diye
konuştu. 

İbrahim Yumaklı

Görkem Duman

Ünal Işık Vehbi Tutmaz

Serkan Korkmaz

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
Cumhuriyet Halk Partisi’nin
eğitim alanında yaşanan
sorunlara dikkat çekmek üzere
Ankara Çankaya Anıtpark’ta
halka açık düzenlediği 24 saatlik
Eğitim Maratonu programına
katıldı. Burada İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
eğitim alanında hayata geçirdiği
ve planlanan projeleri aktaran
Başkan Tugay, önemli bir
projenin de duyurusunu yaptı.
Çocukların okullardaki
beslenme probleminin vahim
bir sorun olduğunu kaydeden
Başkan Tugay, “Bu sene bir şey
deneyeceğiz. Çalışmalar
yapıyoruz. Başarılı olursak
belediye uygulamaları açısından
yepyeni ve farklı bir uygulamayı
ülkemize kazandıracağımızı
düşünüyorum.  Hepimizin içini
çok acıtan bir sorun. Bununla
ilgili kesin çözüm üretmek için
iktidar olmalıyız ama o güne
kadar tabii ki bulabildiğimiz her
yolu deneyeceğiz. İzmir’de bu
sene özellikle sosyo ekonomik
durumu kötü mahallelerdeki
okullarımızda, öncelikle ilkokul
ve sonra ortaokullarda,

gücümüz yettiğince daha fazla
sayıda okulda kantinlerin
işletmelerine talibiz. Kendi
şirketlerimiz üzerinden
çocuklarımızı sembolik
ücretlerle sağlıklı gıdalarla
buluşturmak istiyoruz. Bunun
için okulların kantinlerinin
ihalelerine giriyoruz. İzmir’deki
yoksul ailelerin çocukları bu
sene aç kalmayacak” diye
konuştu. Öğrencilere dair çok
sayıda mağduriyet yaşanırken
öğretmenlerin yaşadığı
zorlukların da gözden
kaçmaması gerektiğini ifade
eden Başkan Tugay, şöyle
konuştu: “Öğretmenler, her

geçen gün biraz daha baskı
altında, biraz daha mutsuz
oldukları ortamlarda, çok
sevdikleri mesleklerini yaparken
gittikçe daha fazla haksızlıklara
uğrayarak görevlerini yapmaya
çalışıyor ama onların
hayatımızdaki önemini hepimiz
çok iyi biliyoruz. Onlara biraz
daha fazla sahip çıkma yolunda
bir şeyler yapmamız gerektiğini
de biliyoruz. Bu anlamda
İzmir’de, İzmir Büyükşehir
Belediyesi olarak
öğretmenlerimize yönelik yeni
bir program başlatacağımızı
buradan ifade etmek isterim.”
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, ilçenin
en hareketli bölgelerinden olan
Küçükpark’ta moto kuryelerden
kaynaklanan trafik sıkışıklığını
gidermek ve kuryelerin daha
rahat bir ortamda beklemesini
sağlamak için düğmeye bastı.
Kazım Dirik Mahallesi’nde
bulunan Tümgeneral Mehmet
Suphi Kula Parkı içinde moto-
kuryelere özel bir park alanı,
tuvaletler ve büfe yapımına
başlandı. 

Çalışmaları yerinde takip
eden Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, Tümgeneral
Mehmet Suphi Kula Parkı’nı
adına yakışır bir hale
getireceklerini belirtti. Eşki,
“Hem güzel ve güvenli bir park,
hem de moto kuryelerin rahatça
dinlenebilecekleri bir alanı kısa
sürede tamamlamak üzere
planladığımız projeyi başlattık,
kısa sürede de tamamlayacağız.
Böylece Küçükpark’ta hem araç
ve yaya trafiğine neden olan

sorunlar ortadan kalkmış olacak
hem de moto-kuryeler rahat ve
güvenli bir ortama kavuşacak”
dedi. 

Moto-kuryelerin zor
koşullarda çalıştığını vurgulayan
Başkan Eşki, “Adaylık
sürecinde kendilerini ziyaret
edip, sorun ve ihtiyaçlarını
dinlemiştim. Kurye
arkadaşlarımız, aldıkları siparişi
yerine ulaştırmak için hızlı bir

çalışma içindeler. Üstelik
bekleyecekleri bir alanları hatta
tuvaletleri bile yok. Park içinde
yapacağımız düzenlemeyle
kurye arkadaşların güneşten,
soğuktan ve yağmurdan
korunup dinlenebileceği kapalı
bir alan oluşturacağız. Burada
çay, kahve ve çorba imkanıyla
birlikte kendilerine ait bir
tuvaletleri olacak” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Bornova’da moto-kuryelere özel park

Konak Belediyesi’nin Konaklı kadınların
sosyal yaşamda daha çok yer almalarını
sağlayan semt merkezlerinde düzenlenen
hobi, meslek ve kişisel gelişim kurslarına
ilgi gün geçtikçe artıyor. Ahşap boyamadan
çikolata yapımına, takı yapım
tekniklerinden dikişe birbirinden farklı
kursların yer aldığı semt merkezleri
arasında Aziziye Semt Merkezi’nde devam
eden Okuma-Yazma Kursu, azimli
kursiyerleriyle dikkat çekiyor. Konak Halk
Eğitim Merkezi iş birliğiyle ücretsiz olarak
düzenlenen iki aşamalı kursun ilk
seviyesinde alfabe ve okuma yazma
öğretilirken, ikinci seviyede okuma
yazmanın yanı sıra Türkçe, matematik,
sosyal bilgiler ve fen bilimleri de ders
programına dahil ediliyor. Bu seviyeyi

başarıyla tamamlayan kursiyerler Milli
Eğitim Bakanlığınca açılan sınavlara
girerek ilkokul diploması alabiliyor. 

Okuma-yazma kursunun Türkan
teyzesi, 76 yaşındaki Türkan Güngör’ün
okuma azmi ise hem eğitmenler hem de
kursiyerlerden takdir topluyor. Okuma
yazma öğrenmeden önce bineceği
otobüslerin numaralarını bilemediğini,
hastaneye gittiğinde doktor ve branş
isimlerini okuyamadığı için güçlük
çektiğini belirten Türkan Güngör, okuma
ve yazma öğrenmenin mutluluğunu
yaşıyor. Güngör duygularını,
“Başkanımıza, burayı açtığı ve bize bu
yaşta okuma yazma öğrettiği için teşekkür
ederim” sözleriyle ifade etti. 
(Haber Merkezi) 

Okuma yazma sevgisinin yaşı yok!
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2024 YILI YIKAMA MAKİNALARI ALIMI (3 KALEM) mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler
aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/942119
1-İdarenin
a) Adı : T.C. İZMİR VALİLİĞİ İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ 

ATATÜRK EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
b) Adresi : 253 SOKAK 143 35370 BASINSİTESİ KARABAĞLAR/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322444444 - 2322447282
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 2024 YILI YIKAMA MAKİNALARI ALIMI (3 KALEM)
b) Niteliği, türü ve miktarı : 3 KALEM YIKAMA MAKİNALARI ALIMI

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : İZMİR ATATÜRK EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe 

başlanır. Malzemeler 10 gün içerisinde Dayanıklı Taşınır
Demirbaş Ambarına teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 30.07.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Hastane Satınalma Birimi
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. Satış sonrası servis, bakım ve onarıma ilişkin belgeler:
YETERLİLİK BELGE
4.3.2.
4.3.2.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
BELGE
4.3.3. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Teknik Şartnameye Uygunluk
Yerli Malı
4.3.4. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2064011)

2024 YILI YIKAMA MAKİNALARI ALIMI(3 KALEM)
T.C. İZMİR VALİLİĞİ İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ 
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Büyükşehir’den
kantin desteği
Çocukların okullardaki beslenme probleminin vahim bir sorun olduğunu
kaydeden Başkan Tugay, okul kantinlerinin ihalelerine girdiklerini açıkladı

Efes Selçuk
Belediye Meclisi’nden
çıkan kararla belediye
meclisinde ilk kez
Esnaf Komisyonu
kurulmasının
ardından belediye
binasında hizmet
vermeye başlayan bu
birim kent esnafı için
çözüm üretecek.
Belediye ve esnaf
arasında köprü
işlevini görecek olan
Esnaf Masasında
bilgilendirme, ilan
reklam, ruhsat, talep
ve şikayetler, işgaliye,

yönetmelik
değişiklikleri gibi
işlemler yapılacak.
Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel, “Esnaf Masası
kent esnafı için çözüm
odaklı hizmet
verecek. Bu masa,
belediyemiz ile
esnafımız arasında
güçlü bir köprü
olacak. Sorunların
hızlıca çözülmesi ve
taleplerin anında
karşılanması için
Esnaf Masası’nı
hayata geçirdik” dedi.
(Haber Merkezi)

Esnaf Masası ile çözüm odaklı hizmet

Filiz 
Ceritoğlu

Sengel

Ömer
Eşki

Cemil
Tugay
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Son yerel seçimde
yüzde 49,83 oy alarak
100 gün önce göreve
gelen Güzelbahçe
Belediye Başkanı
Mustafa Günay,
gerçekleştirdiği
çalışmalarını bir basın
toplantısı ile anlattı.
Güzelbahçe Amfi
Tiyatrosu’nda halka
açık gerçekleştirilen
lansman büyük ilgi
gördü. Davetlilerle tek
tek ilgilenen Başkan
Günay, icraatlarını dev
ekranda desteğinde
saatler süren sunumuyla
ancak dile getirebildi. Sol
seçmen kadar sağ
seçmene de hitap eden
icaraatlar dikkat çekti. 3
fidan olarak anılan Deniz
Gezmiş, Hüseyin İnan,
Yusuf Aslan’ı andıkları için
soruşturma geçirdiklerini
belirten Bakan Günay,
“Soruşturmalar geçiyoruz,
mahkemeye gidiyoruz. Bizi
de assalar onu oradan
kaldırmayacağız, yine
vazgeçmeyeceğiz” sözleri büyük
alkış aldı. Programa CHP Genel
Başkan Yardımcısı Ulaş Karasu,
CHP İzmir Gençlik Kolları Başkanı
Burak Kotan, CHP Güzelbahçe İlçe
Başkanı Devrim Seyrek, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Başkanvekili
Altan İnanç, Urla Belediye Başkanı
Selçuk Balkan, CHP İzmir eski
milletvekilleri Tacettin Bayır ve
Musa Çam, meclis üyeleri, partililer
ve vatandaş katıldı.
“YÜZÜMÜZÜN AKI OLDUNUZ”

Başkan Günay’ın seçimde
vadettiği 24 projeden 9’unu
şimdiden yapmış olduğuna dikkati
çeken CHP Genel Başkan
Yardımcısı Ulaş Karasu,
“Geçtiğimiz yıkıcı depremde
Mustafa Başkan’ın nasıl çalıştığını,
nasıl emek verdiğini biliyorum.
Partideki değişimde ne kadar
örgütçü olduğunu biliyorum. Ne
mutlu bize Mustafa başkan bizleri
yanıltmadı, yüzümün akı oldu.
Önümüzde daha 5 beş yıl var,
sizden nice projeler bekliyoruz.
İzmir her zaman CHP’nin amiral
gemisi olmuştur, bundan sonra da
devam edecektir. İzmir Mustafa
Kemal Atatürk’ün, Cumhuriyet’in
İzmir’dir” dedi.
“YAPACAK ÇOK İŞİMİZ VAR”

Mazbatasını alır almaz sahadaki
çalışmalara başladığını dile getiren
Başkan Günay, “İlk çalışma
günümüzde sahile ilk kepçeyi
vurduk. 1 ay sonra tüm Güzelbahçe
halkının sevgisini kazandık. ‘Bu
hızla giderse 6 ay sonra yapılacak
proje kalmayacak’ dendi. Ancak
ben böyle düşünmüyorum, daha
yapacak çok işimiz var.
Ninelerimizin, dedelerimizin,
annemizin, babamızın evlerine daha
sıcak bir yemek götüremedik. Okula
giden çocuklarımızın ceplerine
harçlık koyamadık, gençlerle el ele
tutuşup özgürlük şarkısı
söyleyemedik. Ondan dolayı
yolumuz uzun, emekçi yol
arkadaşlarımın bana verdiği

enerjiyle, Güzelbahçe’nin adından
önce İzmir de sonra tüm Türkiye’de
söz ettireceğiz. Halk birlikte olmayı
bize gösteren ne Terzi Fikri
abimizin dediği gibi ‘yaptımsa
halkım için halkla birlikte yaptım’
Evet ben de her şeyi halkım için
halkımla beraber yapacağım,
halkımla birlikte yapmaya devam
edeceğim. Çünkü bu makama
halkımın bana göstermiş olduğu
güvenle geldim” şeklinde konuştu.

Sahil düzenlemesiyle ilgili seçim
vaatlerine büyük önem verdiğinin
altını çizen Başkan Günay, “Her
yerde söylediğimiz seçim
vaatlerimiz yerine vakti gelmişti.
Dört bir yandan çalışmalarımıza
başladık. Çok beğenildi çok taktir
topladı. Çok kötü bir durumdaydı,
burası Güzelbahçe’nin gerçek yüzü.
Deniz ve doğa Güzelbahçe’nin vaz
geçilmez iki unsuru. İnsanlar sahili
iyi kullanamıyordu. Bir nevi işgal
altındaydı. Buna bir düzen
getirmemiz gerecekti onu da bu
süreçte başardık. Hem vatandaşımız
rahat nefes alabilecek bir sahilde
yürüyüşünü yapıp oturabiliyor hem
de esnafımız kendisine ayrılan
alanda rahat bir şekilde müşterisine
hizmet sağlayabiliyor. Halk
memnun, esnaf memnun, Güzel
bahçeliler memnun bize de bu
memnuniyetin keyfini yaşamak
kalıyor” diye konuştu. 

Oya ağaçlarına verdiği önemi sık
sık dile getiren Başkan Günay,
“Oya ağaçları benim aşkım oldu.
Güzelbahçe’den Seferihisar’a 7

kilometrelik yolu oya ağacı,
palmiye, zakkum ağacı diktik.
Güzelbahçe olaya ağaçlarımıza
sahip çıkacak. Onlar bizim her
şeyimiz. Artık bizim simgemiz oldu.
Onları sizlere emanet ediyorum.
Belediyemizin şirketi olan Güzbel
Şirketinin 3 adet kafesi var
bunlardan biri Mithatpaşa üzerinde
sahil kenarında bir diğeri yine yalı
mahallemizde emeklilerimiz ve
yaşlılarımızın uğrak yeri olan
Gönülağa Parkı içinde bulunan
Güzbel Kahve ve Siteler
Mahallesinde Mavi Bayraklı
Plajımızın içinde yer alan Güzbel
Plaj Kafelerimizi yeniledik ve
hizmete açtık. İlk belediye başkanı
olur olmaz yüzde 10 indirim yaptık.
Bunu az bulduk bir yüzde 10 daha
indirim yaparak toplamda yüzde 20
indirim yaptık. Güzbel Kafelerdeki
indirim ve yenilenen yüzü halkımızı
çok mutlu etti” ifadelerini kullandı. 
ÇOK YÖNLÜ HİZMETLER 

Ortak akılla belediyecilik
yapmak istediklerini belirten
Başkan Günay, “İlçemizin için
büyük öneme sahip olan
muhtarlarımız, STK’larımız
Odalarımız için masa kurduk. Bu iş
için belirlediğimiz personelimizle
sürekli iletişim içinde, her türlü
sorunları çözüme kavuşuyor.
Gençlerimizle birlikte eylül ayında
başlatacağımız çalışmayla birlikte aş
evinde 60 yaş üzerinde yalnız
yaşayan vatandaşlarımızı tespit edip
kendilerine yemek götüreceğiz.

Köylü kadınlarının istediği
makineleri alıp teslim ettik.
Kadınlarımızın evlerinde yapmış
olduğu ürünleri satma imkanı
sağladık. Protokoller imzalayarak,
vatandaşımız ‘Güzelkart
Uygulaması’ ile tüm sağlık
sorunlarını bu sistem üzerinden
çözüyoruz. Ayrıca; bu vatan uğruna
evladını şehit vermiş, gazi olmuş
ailelerimiz belediye hizmetlerinde
öncelik veriyoruz ve Güzbel
Cafelerimiz de Şehit ailelerine
Gazilerin ücretsiz yararlanıyorlar”
dedi.
AYAKTA ALKIŞLANDI

Sunumu sırasında sık sık
vatandaşlar tarafından ayakta
alkışlanan Başkan Günay zaman
zaman protokoldeki davetlilerden
sabırlı olmalarını istedi. Günay, “E-
imar hizmetini hayata geçirdik.
Yelki halkımızın önemli bir ihtiyacı
olan düğün salonu projesini hayata
geçirdik. Gece Pazarı’nda gerekli
dokunuşları yaparak daha düzenli
ve disiplinli hale getirdik. Her bir
sokağımızı çiçek gibi yapmak için 11
adet bisikletli temizlik ekibi kurduk.
Kurduğumuz atölyede eski, kırılmış
işlev görmeyen bank, çöp kutuları,
park mobilyalarını ekiplerimiz
atölyeden elden geçirip yeni
banklar çöp kutuları ve kent
mobilyaları üretiyoruz. İlçemizde
ikamet eden maddi imkanı olmayan
yada kısıtlı olan sporcularımıza
gerekli imkanları sağladık.
Sporcularımızda kazandıkları
madalyalarla göğsümüzü
kabartarak gururumuz oldu. Ali
İsmail Korkmaz’ın ismini
Güzelbahçe’de parka vererek
yaşatacağız” şeklinde konuştu.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
Başkanvekili Altan İnanç’dan bazı
hizmetler için lansmanda söz alan
Başkan Günay, “Bir alan
Güzelbahçe’ye 25 yıllığına tahsis
edildi. Kreş ve Anadolu- Aşevi
projesini yapacağız. Büyükşehir
Belediyemiz iş birliğiyle Foça-
Güzelbahçe seferlerimizi kışın
başlatacağız” dedi.

BaşkanGünay’danmiting
havasında icraat şovu

Seferihisar Belediye Başkanı İsmail Yetişkin göreve yeni
başlayan İzmir İl Kültür Turizm Müdürü Fahrettin Kerem
Çevik’i ziyaret etti. Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın Türkiye
Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı (TGA) temsilcilerinin de
olduğu görüşmede Seferihisar’da turizmin 12 aya çıkarılması,
Teos Antik Kenti’nin kültür turizmi açısından değerlendirilmesi,
İon Rotası ve Seferihisar’ın uluslararası alanda daha fazla
tanıtılması konusunda ortak çalışma planları yapıldı. Başkan
Yetişkin; “Turizm potansiyeli olan bölgelerin Kültür ve Turizm
Bakanlığı ile yakın çalışması çok önemli. Özellikle Türkiye
Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı (TGA), GoTürkiye markası
ile Türkiye’nin uluslararası tanıtımında çok büyük bir yere
sahip. Seferihisar Belediyesi olarak yaklaşık iki yıldır bakanlık
ve TGA ile çok yakın çalışıyoruz. Hatta en yakın çalışan
belediyelerden biriyiz diyebilirim” dedi. (Haber Merkezi)

Sakinşehir’in turizmde
potansiyeli geliştirilecek

Şehirlerimizin kalbinde atmaya devam
eden esnaf, yerel yönetimlerle kurduğu
güçlü iş birlikleri sayesinde sadece kendi
işlerini değil, aynı zamanda mahallelerini
ve şehirlerini de canlandırıyor. Bu uyumlu
iş birliği, şehirlerin sosyal dokusunu
güçlendirirken ekonomik canlılık da
sağlıyor. Gelin, bu kazan-kazan
hikayesinin arkasında neler olduğunu
birlikte keşfedelim.

Bana göre esnaf, sokaklarımızın,
caddelerimizin ve pazarlarımızın renkli
yüzü. Yerel yönetimlerle kurduğu iş
birliği ise, sadece esnafın değil, tüm şehir
halkının hayat kalitesini artırıyor.
Belediyeler, esnaflarına çeşitli destekler
sunarak onların işlerini büyütmelerine ve
daha iyi hizmet vermelerine yardımcı
olurken, olması gereken ise esnafın bu
destekleri en iyi şekilde işlerini büyütmesi.
Tabii böylelikle de şehirlerimizin
kazanması… Kısacası sağlıkla kurulan bu
iş birliği, her iki tarafın da ortak hedeflere
ulaşmasını sağlıyor.

Birçok şehirde, yerel yönetimlerin
esnaflarla gerçekleştirdiği projelerle
başarı hikayeleri yazılmakta. Örneğin,
yaklaşık iki yıl önce Mersin’de büyükşehir
belediyesinin de desteği ile başlatılan
projeyle, küçük esnafın dijitalleşme
sürecine destek olmak amacıyla onlara
online satış platformları kurma
konusunda yardım edilmişti. Bu sayede
esnaf, sadece yerel değil, ulusal çapta da
müşteri bulma fırsatı yakalamışlardı. Aynı
zamanda, yerel yönetimlerin düzenlediği
etkinlikler ve festivaller de esnafın
görünürlüğünü artırarak müşteri akışını
artırmıştı.

Esnaf ve yerel yönetim arasındaki iş
birliği, sadece ekonomik kazançla sınırlı
kalmıyor. Birçok alanda sosyal faydaları
da oldukça büyük. Mahalle etkinlikleri,
yerel festivaller ve kültürel
organizasyonlar hem esnafın hem de
toplumun bir araya gelmesini sağlıyor. Bu
tür etkinlikler, şehirdeki dayanışma
ruhunu güçlendiriyor ve yerel kimliği
pekiştiriyor. Ayrıca, esnafın sosyal
sorumluluk projelerine katılımı,
mahallelerimizin daha yaşanabilir ve
dinamik hale gelmesine katkıda
bulunuyor.

İzmir’de de esnafa yönelik üretilen
projeler açıkçası beni çok mutlu ediyor.
Örneğin, geçtiğimiz dönemde
Kemeraltı’nda esnaf ve belediye arasında
büyük bir ivme yakalanmıştı. Tabii bunda
Kemeraltı Esnaf Derneği Başkanı Semih
Girgin’in alın teri asla ve asla
unutulmamalı. Zira kendisinin
Kemeraltı’nın değerine değer kattığı
düşüncesindeyim. Kemeraltı’na yakalanan
bu ivmenin İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay’ın da desteği ile
daha da büyütüleceğine inancım tam! Bir
de UNESCO’yu yakaladık mı, değmeyin
keyfimize… 

Geleceği düşündüğümüzde, esnaf ve
yerel yönetim arasındaki iş birliğinin daha
da güçlenmesi bekleniyor. Teknolojik
gelişmeler, akıllı şehir uygulamaları ve
sürdürülebilir projeler, bu iş birliğinin
kapsamını genişletecek. Esnaf, yerel
yönetimlerin sunduğu çeşitli dijital
araçlardan ve veri analizlerinden
yararlanarak iş süreçlerini daha verimli
hale getirebilir. Aynı zamanda, çevre dostu
projeler ve toplumsal sorumluluklar da iş
birliğinin yeni alanları arasında yer alacak.
Hepimizin elinden geldiğince bu iş birliğini
güçlendirecek adımlar atmamız lazım…
Sonuçta, birlikte daha güçlü bir şehir inşa
etmek, hepimizin ortak hedefi, değil mi?
Sonuçta esnaf kazanırsa şehrimiz kazanır,
biz kazanırız… Bu hikayeye ortak olun!

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Bir 
kazan 
kazan
hikayesi

ayla1kublay1@gmail.com

Fahrettin
Kerem
Çevik

İsmail
Yetişkin

Yolculardan gelen talep üzerine Karşıyaka ve Çiğli
tramvay hatlarında yeni düzenlemeye gidiliyor.
Seferler, 22 Temmuz Pazartesi gününden itibaren
hafta içleri 07.30-09.30 ve 16.00-19.00 saatleri
arasında Alaybey ve Katip Çelebi Üniversitesi durakları
arasında iki yöne de aktarmasız yapılacak. İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin hafif raylı toplu ulaşım
sisteminin önemli ayaklarından Karşıyaka ve Çiğli
tramvay hatlarında yeni düzenleme yapıldı. Başkan Dr.
Cemil Tugay’ın, vatandaşlardan gelen talep üzerine
yapılmasını istediği düzenlemeyle iki hat arasında
daha önce Çiğli Ataşehir Kavşağı’nda gerçekleşen
aktarma uygulaması, hafta içi yolcu yoğunluğunun
yaşandığı sabah ve akşam saatlerinde yapılmayacak.
(Haber Merkezi)

ÇİĞLİ VE KARŞIYAKA 
tramvayları aktarmasız 

31 Mart’ta seçimi ezici bir çoğunlukla kazanan CHP’li Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay’ın amfi tiyatroda düzenlediği 100 gün lansmanı miting havasında geçti

Mustafa
Günay

NİHAT
AK
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Büyük bir düşünsel emek ve özverili bir
süreç sonucu başarılan İmralı Sosyal
Sanatoryumu, daha kurulduğu ilk
günlerde bile haklı ve gözalıcı bir ışıltıyla
dünyanın dikkatini çekmeyi başardığı için
çok da şaşırmamalıyız bizce. Çünkü
Mutahhar Şerif’in gencecik yaşlarında
kaleme aldığı yazılarındaki derinliğe
bakınca başımız dönüyor. 

Bu gözle görülür başarının basına
yansıması da gecikmez. Birçok yerli ve
yabancı basın kaynağı defalarca İmralı
mucizesini haber yapar. Bunlardan biri de,
1936 yılının Aralık ayında yayınlanan ve
yeni Türkiye Cumhuriyeti’nin resmi
propaganda aracı rolündeki “La Turquie
Kamâliste” dergisinde yer alan “The Spirit
of İmralı” (İmralı’nın Ruhu) adlı yazıdır. Bu
yazı her ne kadar cezaevi gibi sevimsiz bir
konuya sayfalarca yer vermiş olsa da;
taşıdığı görev, batılı olmak ve dünya
kamuoyuna Osmanlı’nın köhnemiş
dünyasından uzak, modern bir Türkiye
izlenimi vermek amacını taşır. Birçok
fotoğrafla desteklenen yazının altında
imza olmasa da, dönemin Matbuat Umum
Müdürü (Basın Yayın Genel Direktörü)
olan Vedat Nedim Tör tarafından yazıldığı
neredeyse kesindir. İngilizce olarak
yayınlanan yazının propaganda amacıyla
yazıldığının tam olarak anlaşılması için,
çevirisini sevgili eşim Esra İlkkurşun
Filiz’in yaptığı metnin tamamını sizlerle
paylaşmak istiyoruz.

İmralı’nın Ruhu (1936)
8 Kasım 1935, Türk modernleşmesinde

hatırlanması gereken bir tarih. O tarihte
Mutahhar Şerif Başoğlu önderliğinde elli
mahkûmun İmralı Adası'na gelmesiyle ilk
Türk Ceza Kolonisi kuruldu. Mahkûmların
hepsi ciddi suçlardan dolayı hapis
cezasına çarptırılmış ve Türkiye'nin batı
kesimindeki eski cezaevlerinde
bulunmuşlardı.  Kısmen kişilikleri ve
cezaevindeki sicilleri, kısmen de topluluk
oluşturma ve tarım yapma konusunda
çeşitli becerilere sahip oldukları için
Başoğlu tarafından seçilmişlerdi. İmralı
Adası on beş yıldır ıssızdı. Yaklaşık yirmi
dört kilometrekare büyüklüğündeydi ve
Mudanya'ya uzak değildi. Ilıman iklimi ve
verimli bir toprağı vardı.  Mutahhar Şerif
Başoğlu, yakın zamanda İstanbul
Üniversitesi Hukuk Fakültesi'nden sınıf
birincisi olarak mezun olmuştu. Bir
süredir Türkiye'deki hapishane sorunuyla
yakından ilgileniyordu. Türk cezaevleri
hakkındaki derin bilgisini ülkenin her
yerindeki özenli çalışmalarıyla elde
etmişti. Bu bilgisini İsviçre, Belçika ve
bazı Balkan ülkelerindeki hapishane
yöntemlerine ilişkin dikkatli bir
araştırmayla desteklemişti. Başoğlu
bugün Adalet Bakanlığı Cezaevleri Genel
Müdürü (*Genel Müdür Yardımcısı
olmalıdır-HF) olarak görev yapmaktadır.
Türk cezaevi sistemini bilimsel olarak
inceleme ve bir reform programı
hazırlama çabalarının başlangıcından
itibaren, mevcut Adalet Bakanı Şükrü
Saraçoğlu’nun sürekli teşviki ve anlayışlı
desteğini almıştır. Teşvik ve destek
olmasaydı İmralı olmazdı.

Mahkûmlar, onların müdürleri ve beş
jandarma on bir ay önce İmralı’ya
çıktıklarında kurdukları tek barınak, eğer
barınak denilebilirse, dört duvardan
oluşanbir binaydı. Çadırlar ve çatısız
duvarlardan oluşan ilkel konaklama
yerleri kuruldu ve ciddi bir şekilde
çalışmalara başlandı. Bugün ilk kamp ve
ilk yemek pişirme yeri ziyaretçilere,
adanın ilk kâşiflerinin zorlukların
üstesinden nasıl geldiklerini anlatan bir
gururla sunuluyor. Adadaki her taşa
sinen, hem müdüre hem de mahkûmlara
ait anılar ilk günlerin zorluklarını sonuna
kadar yansıtıyor. 

Bugün tablo büyük ölçüde değişti. Dört
duvar, mahkûmların uyku alanları, yemek
ve toplantı odası, küçük bir revir, mutfak
ve banyoyu içeren iki katlı bir binaya
dönüştü; topluluğun diğer üyelerini
barındıracak yeni binanın temelleri ve ilk
katı tamamlandı; ziyaretçiler için küçük
ama iyi düzenlenmiş bir köşk, ayrıca
jandarma karakolu ve idari bina inşa
edildi; yolları, dalgakıranı ve iskeleyi de
unutmamak gerekiyor ve en önemlisi yüz
on metrekarelik bir alan tarıma açıldı.
Nitekim İmralı, başta soğan, kavun ve
karpuz olmak üzere tarım ürünleri
sayesinde kendi kendine yetebilecek bir
hale geldi.

Bu iyi bir başarı rekorudur ve
mahkûmlar yaptıklarıyla gurur duyma
hakkına sahiptir. Ama İmralı’daki
arkadaşlarımın en büyük, en etkileyici
başarısının İmralı ruhu olduğunu
söylersem, umarım hiçbir arkadaşım
bunu reddetmez. Bu ruhu en iyi, İmralı’nın
bir hapishane değil, bir topluluk olduğunu
söylemekle anlatabiliriz. 

Eski usul hapishanelere giden sıradan
bir ziyaretçi bile, çok geçmeden rahatsız
edici bir şekilde, ortamdaki çatışma
atmosferinin farkına varır.
Gardiyanlardan oluşan cezaevi idaresi  ve
onların karşısında sürekli çatışma halinde
olan mahkûmlar vardır. Cezaevi idaresi,
açıkça görülen bir zor kullanarak
mahkûmları yönetmektedir. İmralı'da
herhangi bir çatışma ortamı ve güç

gösterisi yok. Elbette çok kesin ve sıkı
sıkıya bağlı kalınan bir program ve
mükemmel bir disiplin var ama bu,
düzenli ve çalışkan topluluğun programı
ve disiplinidir. Tulum giyen mahkûmlar,
adanın çeşitli yerlerinde yaptıkları işin
doğası gereği gelip giderler. Bazen yalnız
bazen de grup halinde çalışırlar. Şu anda
görevde olan üç jandarma özgürce
mahkûmların arasına karışır ve silahlı
olsalar bile kimsenin bundan haberi
yoktur.

Pek çok hapishaneyi ziyaret ettim ve
tesadüfen fark ettiğim bazı mahkûmların
yüzlerini hatırlıyorum. Kural olarak boş,
ifadesiz ya da somurtkan yüzler vardı.
Onları bir an önce unutmak istiyordum.

Belki İmralı’nın ruhu bir başka açıdan,
hatırlamak istediğim mahkûm yüzleri
olarak anlatılabilir.  Burada mahkûmlar
hızlı hareket ederler, insanın gözlerinin
içine bakarlar, doğal bir şekilde ve
kısıtlama olmadan konuşurlar ve
tokalaşırlar.  Ve bunların hepsi aslında dış
dünyada alışık olduğumuz şekilde,
geleneksel hapishanenin doğal olmayan
atmosferinde yokluğuyla dikkat çeken bir
şekilde yapılıyor.

Krimonoloji ve ceza bilimi, son yıllarda
kaydettikleri ilerlemelerle övünen bilim
dallarıdır ve ben, titizlikle bir araya
getirilen verilerin
değeri ya da bu
çalışmaları yapan
çalışanların sabrı ve
yüksek bilimsel
idealleri açısından
bunu küçümseyecek
son kişi olmalıym.
Ancak İmralı
ziyaretimi
düşünürken, tek
başına bir liderin
özverisi ve
fedakârlığının
mahkûmlar üzerinde
yaratabileceği
belirleyici etkiyi
bugünlerde unutma
tehlikesiyle karşı
karşıya olup
olmadığımızı merak
ettim. Bu bağlamda,
hayatının uzun
yıllarını hapishane
sorunlarıyla
uğraşarak geçiren ve
şu anda Amerikan
hapishane idaresinde
yüksek bir konuma sahip olan bir
dostumun mektubundaki bazı sözleri
hatırladım.

Kendisine İmralı'nın ilk aylarıyla ilgili
yazmıştım ve bana şöyle cevap vermişti:

“Ancak benim düşünceme göre, onun
(Başoğlu) tüm zorlukları onlarla
(Mahkûmlarla) paylaştığını ve çalıştığını
vurguladığınızda mektubunuz onun
(Başoğlu) başarısının gerçek sırrını ortaya
çıkarıyor”

Erkeklerin antisosyal eğilimlerini
ortadan kaldırmak ve onları yeniden
eğitmek için onlarla çalışmak… Bugün
İmralı'da yapılan da budur ve bireyi
cezalandırmaya çalışan geleneksel
cezalandırma yöntemleriyle çarpıcı bir
tezat oluşturan şey budur; toplumu
cezalandırmaya son verirler. Sonuçta
hapis cezasının amacı, kanunları çiğneyen
kişiyi faydalı bir vatandaşa dönüştürerek
toplumu korumaktır ve bu amaç

unutulduğunda veya göz ardı edildiğinde,
cezaevinde geçirilen süre sonucunda
birey, cezaevine girdiğinden daha kötü,
daha kırgın bir şekilde topluma geri
döner. Daha antisosyal olduğundan, acı
çeken ve cezalandırılan açıkça toplumdur.
İmralı, kanunları çiğneyenlerin insan
olduğunu tanımamız gerektiğini ve ancak
bu tanıma temelinde toplumun
korunmasının sağlanabileceğini bir kez
daha kanıtlıyor.”

(La Turquie Kamâliste, (Revue
Paraissant Tous le Deux Mois et Publiée
par la Direction Générale de la Presse au
Ministere de l’İnterieur), Decembre
(*Aralık) 1936, No: 16, ss. 14-18)

Sadece ‘İmralı’nın Ruhu’ değildir
vitrine çıkan… 1949 yılında yayınlandığını
tahmin ettiğimiz ve bugün bulunması
neredeyse imkân dışı olan bir İmralı kitap/
broşüründen de söz etmek istiyoruz. Tam
adı “İmralı Cezaevi / La Colonie
Penitentıaıre d’İmralı” olan ve Türkçe-
Fransızca basılan tanıtım kitapçığının
kapağını ünlü grafiker İhap Hulusi
çizmiştir. 

“İmralı Cezaevi / La Colonie
Penitentıaıre d’İmralı” (1949)

Ankara Yeni Cezaevi Matbaası’nda
basılan, sayfa numaraları ve baskı yılı
belirtilmemiş olan bu enfes kitap /

broşürün -en erken- 1949 yılında piyasaya
çıktığını tahmin ediyoruz; çünkü, 31
sayfalık bu kitapçığın son bölümünde yer
verilen, İmralı’yı ziyaret edenlerin el yazısı
notlarından bir tanesi 19 Mayıs 1949
tarihlidir.

İmralı Sosyal Sanatoryumu’nun
kuruluş tarihçesinin görsel kimliğini
taşıyan, ilk kafileyle oraya varan 50
mahkûmun çadırları kurup, inşaatları
yapmaya başlaması ve sonrasındaki
şimşek hızıyla gelişiminin 48 fotoğrafla bir
çeşit albüm olarak sunulduğu kitapçık,
“Türkiye’de Ceza İnfaz Sistemi” başlıklı
kısacık bir önbildirimle başlar:

“Türkiye’de Ceza İnfaz Sistemi / Şahsi
hürriyeti bağlayıcı cezalar üç nevidir:

1- Ağır hapis
2- Hapis
3- Hafif hapis
Türk Ceza Kanunu’nun 13. ve müteakip

maddeleri bu cezaların infaz şeklini tayin

ve infazda kabul edilen sistemi tesbit
etmiş bulunmaktadır.

Türk Ceza Kanunu ağır hapis ve hapis
cezalarının infazında “Systéme
Progressif”i kabul etmiş ve ağır hapis
cezasının infazını dört devreye ayırmıştır:

A – Birinci devrede cezanın yirmide
birine müsavi müddet, geceli gündüzlü
yalnız olarak hücrede çektirilir. Bu
müddet bir aydan aşağı ve altı aydan
yukarı olamaz.

B – İkinci devrede yalnız geceleri tecrit
edilip gündüzleri müçtemi hapis usulüne
tabi tutulması lazımdır.

C – Üçüncü devreye geçen mahkûm iş
esası üzerine kurulu cezaevlerine
gönderilir. Bu devrede geçen her üç gün
dört mahkûmiyet gününe karşı tutulur. 

D – Üçüncü devreyi de iyi hal ile
geçiren ve salâha doğru gittiğine kanaat
getirilen hükümlü cezaevi komisyonu
kararıyla dördüncü devreye geçirilir. Bu
devrede geçen her bir gün iki mahkûmiyet
gününe karşılık olarak hesap edilir. 

Dördüncü devrede mütebaki cezasının
yarısını iyi hal ile çeken hükümlü
meşruten tahliyesini isteyebilir. Müebbet
ağır hapis cezaları 36 sene üzerinden
hesap edilerek muvakkat ağır hapsin tabi
olduğu şartlar altında infaz olunur. Ancak,
ikinci ve üçüncü devrelerdeki müddetler
mutlak olarak 36 senenin altında ve üçte
biridir. 

İş esası üzerine kurulu cezaevleri:
Cezanın üçüncü ve dördüncü

devrelerinin infaz edildiği bu
müesseselerde hükümlü muayyen bir
sanat veya bilgiye sahip edilmek
maksadıyla çalıştırılır. Hükümlü esasen
bir sanat bilgisine sahip ise meşgalesi ona
göre tayin olunur. 

Bu müesseselerin iş hacmine göre
muayyen bir mütedavil sermayesi
mevcuttur. Bu sermayeyi işleterek
hükümlü devlet bütçesine yük olmadan
kendi kazancı ile geçindirilir. 

Her hükümlü yevmiyesinin muayyen
kısmı ile kendisine yapılan masrafı
müesseseye öder; mütebakisi tasarruf
hesabına kaydolunur. Bu para kanuna
dayanan sebeplerle salıverildiği gün
kendisine , vefatı halinde mirasçılarına
ödenir.

İş esası üzerine kurulu
müesseselerden İmralı Cezaevi:

İmralı adası ikinci Osmanlı imparatoru
“Orhan Gazi” zamanında Türklerin
Rumeli’ye akınları sırasında Türk filosuna
kumanda eden “Emir Ali” tarafından
zaptolunmuş. (1330) Bu isim sonraları
halk dilinde “İmralı” olarak değişmiştir.”

Kitapçığın içinde yer alan 48
fotoğraftan ilkinin altında Fransızca-
Türkçe olarak şöyle yazmaktadır: “İmralı
adası Marmara Denizi’nde ve İstanbul’a
otuz üç mil mesafede büyük bir adadır.”
Kitapçığın son fotoğrafıysa, ceza süresini
tamamlayıp adadan ayrılan bir mahkûmun
teknede çekilmiş bir fotoğrafıdır ve
altında şöyle yazmaktadır: “Hürriyetine
tekrar kavuşan mahkûm, “İmralı-3”ün
küpeştesinden nemli gözlerle İmralı’yı
son defa selamlamaktadır.” 

Albümü andıran
kitapçığın son
bölümü, yıllar
içinde İmralı’yı
ziyaret edenlerin,
İmralı anı defterine
yazdıkları
yazılardan seçilmiş
notlara ayrılmıştır.
Bu ziyaretçilerden
biri de ünlü cezaevi
uzmanı G. Howland
Shaw’dur. İşte o
yazılardan birkaç
örnek:

“Burada büyük
bir eser meydana
getirilmiş
bulunuyor. Bir defa
kötü yola sapmış
olan kimseler,
cemiyet saflarına
yeniden karışmak
imkânını
bulmaktadırlar.
Terbiye ideali
burada intikam
hırsı ile örnek

teşkil edebilecek bir tarzda yer
değiştirmiş bulunmaktadır. Bu yalnız
diğerkâmlıktan ileri gelen muhteşem bir
eser olmayıp, aynı zamanda aklın zaferidir
de…” (Alfred Kantroviç - 19 Mayıs 1949)

“Bu müesseseyi şimdiye kadar şahit
olduğum denemelerin en alâka çekeni
addediyorum. Bir İngiliz tebaası olarak bu
büyük eseri örnek tutuğumuz taktirde, iyi
bir şey yapmış olacağımız kanaatindeyim.
Bunu başarmak hususunda Allahın lütuf
ve inayeti bizimle olsun.” (S. R. G. - 2
Ağustos 1945) (*Adının sadece
başharflerini okuyabildiğimiz bu kişi,
dönemin Karabük Demir Çelik Fabrikaları
Teknik Emniyet Müşaviridir.)

“Bu müessese Türkiye için paha
biçilmez bir değere hazi olduğu sabit
bulunan mavaffakiyetli bir deneme olup,
benimki de dahil olmak üzere diğer
memleketler tarafından etüd edilmeye
layıktır.” (Charles Lammer - 4 Mart 1948)
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Mutahhar Şerif’in İmralı
mucizesi dünya vitrininde
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Ege İhracatçı Birlikleri’nin Turkish Tastes
isimli TURQUALITY Projesi, Amerikan Şef
Akademisi Onur Topluluğu-American Chef
Academy Honor Society’ten ‘En İyi Partner
Ödülü’nü aldı. Ege Su Ürünleri ve Hayvansal
Mamuller İhracatçıları Birliği Başkanı Bedri
Girit, bu başarıda gıda satın almasında kilit
role sahip şeflerle kurdukları güçlü bağların
itici güç olduğunu vurguladı. (Haber Merkezi)

Türk lezzetleri 
yine damga vurdu

İzmir Tarım ve Orman Müdürü Mustafa Şahin,
Torbalı Atalan Mahallesi'nde örtü altı
yetiştiricilik yapan Semih Elmas'ın ejder
meyvesi üretim tesisini ziyaret etti. Şahin, "Bu
işletme, modern tarım teknikleri ve yüksek
üretim kapasitesiyle örnek bir model
oluşturuyor. Bu tür girişimlerin desteklenmesi
ve yaygınlaştırılması, bölgenin tarımsal
potansiyelini artıracaktır" dedi. (Haber Merkezi)

Ürün çeşitliliğine 
katkı sağlayacak

Kötü gidişata
neşter vurdular

Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği
(MÜSİAD) İzmir Şubesi tarafından düzenlenen
toplantıda İzmir Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü
Kadri Kabak ve KOSGEB İzmir İl Müdürü Levent
Arslan dernek üyeleriyle bir araya geldi.

MÜSİAD İzmir Başkanı Gökhan Temur;
“MÜSİAD, güçlü Türkiye yolunda üretimden
istihdama, ihracattan yatırıma kadar ufuk/yön açıcı
proje ve etkinlikleri ile milletinin/devletinin her daim
hizmetinde olmuş ve olmaya devam edecektir” dedi.
Yeşil Sanayi Dönüşüm Programı’nı anlatan
KOSGEB) İl Müdürü Arslan,  programın küçük ve
orta ölçekli işletmelerin yeşil dönüşümünü verimli bir

şekilde gerçekleştirmelerine katkı sağlamayı
hedeflediğini vurguladı. Aktif İşgücü Hizmetleri
programını anlatan İzmir Çalışma ve İş Kurumu İl
Müdürü Kadri Kabak da,  “İşgücü piyasasında
nitelikli eleman karşılamaya yönelik olarak işbaşı
eğitim programlarını düzenliyoruz. Müdürlüğümüze
kayıtlı dezavantajlı gruplar, kadınlar, engelliler,
özellikle gençlerimiz başta olmak üzere işsizlerimiz
teorik bilgilerine ilave olarak uygulamalı olarak iş
yerlerinde mesleki deneyim ve tecrübe kazanmak
adına imkan sağlıyoruz. Program oldukça önemli ve
programı önemsiyoruz” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Yüksek enerji fiyatları ve Türkiye’deki enflasyon
kaynaklı girdi maliyetlerindeki artış yüzünden 2022 yılı
üçüncü çeyreğinden itibaren ihraç pazarlarındaki
rekabetçiliklerini Uzakdoğu ülkelerine kaptırdıklarını
dile getiren Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör
Başkan Yardımcısı ve Ege Demir ve
Demirdışı Metaller İhracatçıları Birliği
Başkanı Yalçın Ertan, 1,5 yıllık süreçte
Türkiye’nin demir-çelik ihracatında
Avrupa’nın payının yüzde 45’ten yüzde
32’lere gerilediğini aktardı.
“Avrupa’daki pazarlarımızı 2022 ve
2023 yıllarında Çin, Güney Kore,
Japonya ve Vietnam’a kaptırdık” diyen
Ertan, “İsrail-Filistin savaşı sonrasında
Süveyş Kanalındaki problemlerden dolayı
Süveyş geçişleri 2024 yılı Ocak ayından itibaren hızla
azalmaya başladı. Şu anda yüzde 10’lara düştü. Kuru
yük ve konteyner gemilerinin geçişleri; 1650’lerden 150-
160 bandına geriledi. Çin’den ve Uzakdoğu’dan Avrupa
ve Akdeniz ülkelerine ortalama 30 gün olan seyir süresi

65-70 güne çıktı. Bir de navlun fiyatları tonaja göre
konteynerlerde 2-3 misli, kuru yük gemilerinde 1 misli
arttı. Böyle olunca biz rekabetçiliğimizi tekrar

kazanmaya başladık. İlk 6 ayda bilhassa sıcak
rulo saç ve yassı mamuller olmak

üzere toplam çelik ihracatımız
Türkiye genelinde bir önceki

yılın aynı dönemine göre
yüzde 30’lar seviyesinde
arttı” şeklinde konuştu.
Türkiye’nin demir-çelik
ihracatında 2024 yılının ilk

yarısında öne çıkan ülkeler; 1
milyar 69 milyon dolarlık

tutarla Almanya, 958 milyon
dolarla İtalya ve 924 milyon dolarlık

ihracatla Romanya oldu. Ege Bölgesi’nden
yapılan demir-çelik ihracatında yine Almanya 150
milyon dolarlık taleple zirvede yer alırken, 89 milyon
dolarla Amerika Birleşik Devletleri ve 75 milyon
dolarla İngiltere sıralandı. (Haber Merkezi)

Türk demir-çelik sektörü, Uzakdoğu ülkelerinin ihraç
gemilerinin Süveyş Kanalı’ndan geçişlerde yaşadığı sorunlar-
dan dolayı yılın ilk altı ayında ihracattaki performansını artırdı

“İŞGÜCÜ PİYASASI 
yeniden düzenlenmeli”

KÜRESEL VALF ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/911900
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)
b) Adresi : Cumhuriyet Bulvari No:16 35250 KONAK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322932000 - 2322932831
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : KÜRESEL VALF ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 2 KISIM (9 KALEM) MAL ALIMI

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : 1.Kısım İşletmeler 2.Bölge Dai.Bşk.lığı için; Sevgi Mah. 

651 Sok. No:19 Gaziemir/İZMİR adresindeki İZSU 
İşl.2.Böl.Dai.Bşk.lığı ambarına teslim edilecektir. 
2.Kısım Su İsale ve Dağ.Dai.Bşk.lığı için; Cumhuriyet 
Mah. Mehmet Ali MEtin Cad. No:60 Menderes/İZMİR 
adresindeki Malzeme Temin Birimi ambarına teslim 
edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi : 1.Kısım İşletmeler 2.Böl.Dai.Bşk.lığı için sözleşmenin 
imzalanmasını müteakip 60 (Altmış) takvim günü 
içerisinde teslim edilecektir. 2.Kısım Su İsale ve 
Dağ.Dai.Bşk.lığı için sözleşmenin imzalanmasını 
müteakip iki parti halinde teslim edilecek olup, 1.Parti 
30 (Otuz) takvim günü içinde, 2.Parti 90 (Doksan) 
takvim günü içerisinde teslim edilecektir. (Teknik 
Şartname'de belirtildiği şekilde)

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 13.08.2024 - 14:30
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Cumhuriyet Bulvarı No:16 35250 K:3 KONAK İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gösteren
belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri belirten
isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu aşağıdaki
belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir.
İmalatçı Belgesi
Sanayi Sicil Belgesi
Serbest Bölge Faaliyet Belgesi
Yetkili Satıcı Belgesi
Yetkili Temsilci Belgesi
4.3.2.
4.3.2.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
TS EN 13828
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye
ihalenin 1.KISIM İŞLETMELER 2.BÖLGE DAİRESİ BAŞKANLIĞI, 2.KISIM SU İSALE
VE DAĞITIM DAİRESİ BAŞKANLIĞI kısımlarında %15 (On Beş ) oranında fiyat avantajı
uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2064256)

KÜRESEL VALF SATIN ALINACAKTIR
İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ 

GENEL MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)
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Dokuz Eylül Üniversitesi’nin
(DEÜ) düzenleyeceği “DEÜ
Tanıtım ve Tercih Günleri”,
üniversite tercihinde bulunacak
gençleri bekliyor. 24-26 Temmuz
2024 tarihleri arasında DEÜ
Sabancı Kültür Sarayı’nda
gerçekleştirilecek etkinlikte aday
öğrenciler, farklı bölüm ve
programlardan 200’ün
üzerinde DEÜ’lü
akademisyen ve
tanıtım görevlileriyle
yüz yüze görüşme
fırsatı yakalayarak,
tercih rehberliği
hizmeti alacak. DEÜ
Kariyer Planlama ve
Mezunlarla İlişkiler
Koordinatörü Prof. Dr. Diğdem
Müge Siyez, “Üniversitemizin
sunduğu nitelikli eğitim ve
öğrenci odaklı yaklaşım ile aday
öğrencileri tanıştırarak,
gelecekteki üniversite hayatları
için doğru tercih yapmalarına
yardımcı olacağız. Tercih ve

tanıtım günleri, tüm
aday öğrenciler ve

aileleri için açık olup,
katılım tamamen

ücretsizdir” dedi. DEÜ Rektör
Vekili ve Yükseköğretim Kurulu
(YÖK) üyesi Prof. Dr. Mahmut
Ak da aday öğrencileri parlak bir
gelecek için DEÜ’ye davet etti.
Prof. Dr. Ak, “Gençlerin
geleceklerine yön verecekleri
üniversite tercihlerinde doğru

karar verebilmeleri için tanıtım
ve tercih günleri programını
tertipledik. Akademik
mükemmeliyet, sosyal hayat ve
kariyer fırsatlarıyla Türkiye'nin
en çok tercih edilen
üniversitelerinden birisi olan
DEÜ ailemize, yeni
başarılarımıza ortak olacak yeni
öğrencilerimizi sabırsızlıkla
bekliyoruz” ifadesinde bulundu.
(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Ebelik
bölümü öğretim üyesi Prof. Dr. Nazan Tuna Oran’ın
“Periferik İntravenöz Kateterizasyon Becerisinin
Geliştirilmesinde Video-Özçekim ve Gösterim
Yöntemlerinin Etkisinin Karşılaştırılması” başlıklı
projesi TÜBİTAK tarafından desteklenmeye uygun
bulundu. Ebelik öğrencileri video özçekim
yöntemiyle ebelik uygulamalarına yönelik yapılan
çalışmaları test edecek. Proje ekibini kabul eden
Rektör Prof. Dr. Necdet Budak, “Sağlık bilimleri
alanlarında bilgi ve iletişim teknolojilerinin
kullanılması eğitimin kalıcı hale gelmesinde
önemli bir noktayı oluşturuyor. Bu projede emeği
geçen ekibi tebrik ediyor, çalışmalarında başarılar
diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Video özçekim 
ile kalıcı eğitim

Hızlı nefes alıp vermeden emerken zorlanmaya,
morarmadan çabuk yorulmaya, göğüs ağrısından
bayılmaya; bebek ve çocuklarda yaşa göre değişik
sinyallerle kendini belli eden doğumsal kalp
hastalığı, hiçbir belirti vermeden de ilerleyebiliyor.
Doğumsal kalp hastalığının anne karnında da teşhis
edilemeyebildiğini belirten Prof. Dr. Ayhan Çevik
“Aileler çocuklarımız için doğumsal kalp hastalığı
varlığını öğrendiklerinde doğal olarak büyük bir şok
yaşayabiliyorlar. Ancak hastalık erken teşhis
edildiğinde, günümüzde tedavi kolaylıkla
yapılabiliyor. Aileler de yeterince bilgilendirildikleri
takdirde hiçbir endişe ve panik yaşamadan gerekli
tedavi programlarını uygulayarak bu durumu
atlatabiliyorlar” dedi. (Haber Merkezi)

Ebeveynler dikkat!
Sinsice ilerliyor

İnsan odaklı sağlık
hizmetlerine devam 
İEÜ Medical Point Hastanesi, TEMOS’un Uluslararası Kalite Standartları’nı karşılayıp Tıbbı
Bakımda Kalite uluslararası akreditasyon sertifikasını alarak başarılarına bir yenisi daha ekledi

İzmir Ekonomi
Üniversitesi
Medical Point
Hastanesi
uluslararası alanda
önemli bir başarıya
daha imza attı.
Sağlık hizmetlerinde
uluslararası kaliteyi
tescil eden Almanya
merkezli bağımsız
akreditasyon kurumu TEMOS yetkilileri,
10-13 Haziran tarihleri arasında İEÜ
Medical Point Hastanesi’ni denetledi. Tüm
operasyonel ve klinik süreçleri, hasta
güvenliği, bakım kalitesi, yönetim
uygulamaları, hasta memnuniyeti ve
personel eğitimleri başlıklarında
Uluslararası Kalite Standartları’nı karşılayan
İEÜ Medical Point Hastanesi,
‘mükemmellik’ seviyesiyle ‘Quality In
Medical Care (Tıbbı Bakımda Kalite)’

uluslararası akreditasyon sertifikası almayı
başardı.  Joint Commission International
(JCI) tarafından 4’üncü kez akredite edilme
başarısına ulaşan, European Foundation for
Quality Management (EFQM) modelini
uygulayan, hasta memnuniyeti sebebiyle
verilen ISO 10002 sertifikasını yedi kez alan
ve enerji yönetimi için ISO 50001
sertifikasına sahip olan İEÜ Medical Point
Hastanesi, ‘Quality In Medical Care (Tıbbı
Bakımda Kalite)’ uluslararası akreditasyon

sertifikasıyla kalitesini bir kez daha
tescil etmiş oldu. 

KALİTELİ VE GÜVENİLİR
Akreditasyonun alınmasında

emeği geçenlere teşekkürlerini ileten
Medical Point Hastaneler Grubu
Başkan Vekili Veysi Kubba, “Tüm
dünya tarafından kabul edilen
bağımsız akreditasyon kurumu
TEMOS’tan bu sertifikayı
‘mükemmellik’ seviyesiyle almak

kurumumuz adına hem çok sevindirici hem
de çok gurur verici. Bu önemli başarıya katkı
sunan bulunan tüm çalışma arkadaşlarıma
teşekkür ederim. Medical Point Hastaneleri
olarak hastalarımıza kaliteli ve güvenilir
sağlık hizmetlerini sunmaya devam edeceğiz.
Gelecekte de sağlık sektöründe öncü
olmaya, yenilikçi ve insan odaklı hizmetler
sunmaya kararlıyız” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)
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ELİNA

Spinal
Müsküler
Atrofi
(SMA)

Spinal Müsküler Atrofi (SMA), motor
nöronların kaybına bağlı olarak kas
güçsüzlüğüne ve atrofisine yol açan

genetik bir hastalıktır. Bu durum, genellikle
bebeklik döneminde belirti gösterir ve
hareket kabiliyetini ciddi şekilde etkiler.
SMA, otozomal resesif bir şekilde kalıtılır ve
dünya genelinde nadir hastalıklar arasında
yer alır.

Genetik temel
SMA, SMN1 (Survival Motor Neuron 1)

genindeki mutasyonlardan kaynaklanır.
SMN1 geni, motor nöronların hayatta kalması
için gerekli olan SMN proteinini üretir. Bu
protein eksik veya yetersiz olduğunda, motor
nöronlar zamanla ölür ve kaslarda zayıflama
görülür. SMA'nın şiddeti, ikinci bir gen olan
SMN2'nin kopya sayısına bağlıdır. SMN2,
kısmi işlev gören SMN proteinini üretir ve bu
da hastalığın seyrini etkiler.

Moleküler açı
SMN proteini, ribonükleoprotein

komplekslerinin oluşumu ve motor
nöronların sağkalımı için kritik bir rol oynar.
Bu protein, snRNP (küçük çekirdekli
ribonükleoprotein) kompleksi oluşumunda ve
pre-mRNA'nın işlenmesinde görev alır. SMN
proteini eksikliği, motor nöronlarda hücresel
strese ve apoptoza yol açar. Bu süreç, motor
nöronların dejenerasyonuna ve kas
dokusunda atrofiye neden olur. SMN2 geni,
genellikle eksik bir SMN proteini ürettiği için,
SMN1 genindeki mutasyonlar SMA'nın
şiddetini belirler.

SMA tipleri
SMA, belirtilerin ortaya çıkma yaşı ve

hastalığın şiddetine göre dört ana tipe ayrılır:
1. SMA Tip 1 (Werdnig-Hoffmann

hastalığı): En ağır formdur ve doğumdan kısa
süre sonra belirti gösterir. Bu tipteki bebekler
başlarını tutamaz, oturamaz ve ciddi solunum
sorunları yaşar. Yaşam süresi genellikle birkaç
yıldır.

2. SMA Tip 2: Bebeklik döneminde ortaya
çıkar. Bu tipteki çocuklar oturabilir ancak
ayakta duramaz veya yürüyemez. Solunum
sorunları ve skolyoz yaygındır.

3. SMA Tip 3 (Kugelberg-Welander
hastalığı): Çocukluk veya ergenlik döneminde
belirti gösterir. Hastalar yürüyebilir, ancak
ilerleyen yıllarda yürüme yetisini kaybedebilir.

4. SMA Tip 4: Yetişkinlik döneminde
başlar ve en hafif formdur. Kas güçsüzlüğü
hafiftir ve yaşam beklentisi normaldir.

Tanı
Spinal Müsküler Atrofi (SMA) teşhisi,

klinik belirtiler, elektromiyografi (EMG)
testleri ve genetik testlerle konur. Klinik
belirtiler arasında kas güçsüzlüğü, motor
gelişim gecikmeleri ve solunum problemleri
yer alır. EMG testleri motor nöron ve kasların
elektriksel aktivitesini ölçerek hastalığın
varlığını doğrular. Genetik testler, SMN1
genindeki mutasyonları tespit eder ve SMN2
geninin kopya sayısını belirleyerek hastalığın
şiddetini öngörür. SMA'nın kesin bir tedavisi
olmamakla birlikte, çeşitli destekleyici tedavi
yöntemleri hastaların yaşam kalitesini
artırabilir.

Yaşam kalitesi ve destek
SMA'lı bireyler ve aileleri için fiziksel

terapi, solunum desteği, beslenme desteği ve
psikolojik danışmanlık gibi multidisipliner
yaklaşımlar önemlidir. Bu destekler,
hastaların yaşam kalitesini artırabilir ve
günlük yaşam aktivitelerini
sürdürebilmelerine yardımcı olabilir.

elenadinc@gmail.com
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‘Yeni öğrencilerimizi
ailemize bekliyoruz’
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Spor yapan, sporu spor olsun diye ilke
edinen, ün, para, şöhret için değil. Hakem
de bir sporcudur, onlar için de geçerlidir.
Hakemliği basamak olarak kullanmayan,
boyun eğmeyen, adaleti sevdiği için sahada
ter dökenler. Eminim son kararım. İnsanı
da sever, doğayı da sever, hayvanı da çiçeği
böceği de sever, saygı duyar. Empati yapar.
Aslında bir günlüğüne yer değiştirsek,
anlayacağı ya. Neyse. Onun da bir canlı
olduğunu bilir, Yaradan'dan ötürü sever.
Karınca yuvasını ezmemek için ayak bileğini
burkan biri olarak, son gelişmelere çok
üzülüyorum, kahroluyorum. Gelişme değil
gerileme aslında. Kucağıma alamam,
öpemem, öyle yerlerde yuvarlanamam.
Başka köpek gelince sopayla kovanları da
görüyorum. Bu da hayvansever yani. Madem
hayvanı değil, hayvanını seviyorsun.
Bağırmak, azarlamak serbest ne de olsa.
Tamam evimde kedi, köpek beslemem, kuş
da. Kafese de kapatamam, akvaryum da
buna dahil. Hayvanlar özgür olmalı. Birkaç
menfur olay yaşandı diye de köpekleri yok
etmeye çalışmak nedir ki? İnsanlar daha
beterini yapıyor. Kıyamet kopsa artık, bile
dedirtiyor o sıfatı insan olanlar. Sen nasıl
davranırsan onlar da öyle davranır, aynısını
hatta. Şu an bana beddua eden de vardır,
başına gelsin de gör diyen. Köpeklerin duası

kabul olsa derler ya, o misal. Merak
buyurmayın, bu şahsı 5 köpek kovaladı,
korktum ağacın tepesine çıktım. Suçu
kendimde aradım, ne yaptım da ürküttüm
diye. Hiçbir zaman tekme filan sallamadım
ne kediye ne köpeğe. Kuyruğuna konserve
kutusu bağlayıp da gülenlerden hiç olmadım.
Daha çok sevdim, birbirlerini korudular
oysa. İnsan olsalar birbirlerinin kuyusunu
kazarlardı. Sokağınızda bir köpek mi var
korkmayın, onlar kötü niyetli insanları
anında tanır, anlarlar. Sokağınız, evinizin
bekçisi olurlar. Daha ne istiyorsunuz.
Masrafları da yok gariplerimin. Pahalı diye
isyan ettiğiniz ama 'Ağzıma layık değil', 'Öff
berbat', 'Bu da yenmez ki', dediğinizi tamam
yemeyin de. Niye çöpe atarsınız, mis gibi
suyunu neden lavaboya dökersiniz. Hele
ekmekleri, kek, börek, boğaca, gevrek,
boyozları, kırıntılarını nasıl çöpe atarsınız.
Eliniz nasıl gider. O nimetlerin sonu çöplükte
yanmak değildir. Kim uğraşacak dediğinizi
duyar gibiyim. Biraz insan olalım, yaratılmış
en yüksek, zeki, akıllı, bilinci olan insan yani.
Her hayvanın yaşamaya hakkı var, suç her
zaman insanda. Madem akıllı, bilinç de var...

SPORU SEVEN HAYVANI DA SEVER
Elleriniz kirlenir de mi, önce

yüreğinizdeki kiri, pası silin. Çöpe atmaya

cüretiniz varsa, arabanız belki de
arabalarınız vardır. Bulmak zor ama ağaca,
parka, ağaç diplerine bıraksanız, karizma mı
gider? Öyle poşetli, torbalı, gazete kağıtlı
değil. Çevre kirliliği yapmayın. Köpek
yemezse, kedi yer, onlar yemezse arı yer,
kuşlar yer, böcekler yer, solucan yer,
karınca yer. 'Onları hiç sevmem' mi
diyorsunuz. Peki onlar, o hayvancağızlar sizi
seviyor mu? Hiç sordunuz mu? Üç hayvan,
karınca, solucan ve de arı. Bu dünyada
sayıları biterse, yok olursa. Dünya bitecek
haberiniz var mı? Belki de yok etmeye
çalışılan köpekler de öyle. Fara ile yılan
ilişkisini bilir misiniz, biri azalırsa diğeri
çoğalır. Doğanın bir dengesi var, işte o
güzelim doğayı da dengeyi de bozan
sizlersiniz, bizleriz. Bir gün gelecek o hor
gördüğünüz bir köpeğe muhtaç
kalacaksınız, inşallah. 'Aç ayı oynamaz'
derler, hayvanlar aç ve susuz. Gecenin
köründe ayağınıza kadar geleni homini
gırtlak yapmasını pekâlâ biliyorsunuz. Ne
kadar doğru, 'Tok, açın halinden anlamaz'.
Çok temizler ya merak edilmesin pislenmez
hiçbir yer. İki dakika bitirirler. Gözüne o
kadar bakmaz ama gözü gibi baktığı aracını
30 kova suyla yıkar. Sanki bir daha
kirlenmeyecek. Oysa dibinde öyle melül
melül bakan kediye köpeğe kuşa, bir kalp su

vermek aklına gelmez. 'Aman boş ver ben
mi besleyeceğim' der. Umarım inşallah o bir
lokma ekmeğe, bir damla suya muhtaç
kalırsınız. Hoş o kadar insana benzeyen var
ki. Öte tarafa gidince, anlayacaklar. Belki
de o garipler bu dünyada olacaklar, bize,
size her şey rağmen. Canınız yanınca
'Yandım Allah' dersiniz ya, işte senin
gibilere can veren de vicdansızlık yaptığın o
masumları yaratandan da o. Yaşadığının
bile farkında olmayan başkasını düşünmez
ki. Bari bunu anla. Spor insanları değerli
büyüklerim, aynı dertten muzdarip. Yaşar
Baltacı, Emin Kökçü, Uğur Eren, Yahya
Diker ile Hasan Sır ve de diğerleri. Sayıları
oldukça çok, iyi ki de varlar. Asıl, insan
düşmanı, insancıkları, insanımsıları, şeklen
insana benzeyenleri toplamak,
kısırlaştırmak, uyutmak gerek. Oysa derin
uykudalar farkında değiller, uyandırmak
gerek. Uyandıklarında o pişman ettikleri bir
yerlerde onları bekliyor olacak, dile
gelecek. Hoş bunu da bilmezler.
Yaratan'dan ötürü hayvanı, ağacı, ormanı,
doğayı sevenlere, saygı duyanlara selam
olsun, sevgi ve saygılarımla Allah razı olsun.
Hayvan yoksa insan da yok, insan varsa
hayvan da var, bu böyle anlayana. İyi
düşünülmeli yasa değil çare, keşke canlar
yaşasa.

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

Dile
gelecekler

anla
yasa onları

yaşatsa

aydinoglumetin@hotmail.com

Süper Lig’de yeni sezon
öncesi transferde hareketli
günler geçiren Göztepe,
Brezilya’nın Sao Paulo
takımından iki oyuncuyu
kadrosuna katmaya
hazırlanıyor. Transfer
limitlerinin kısıtlı olması
nedeniyle transferlerin bir
bölümünü Sport Republic
şirketinin yönettiği
Southampton üzerinden
yapmayı planlayan sarı
kırmızılılar, Brezilyalı
futbolculardan golcü Juan
Silva ve sol kanat Wellington’u
kiralık olarak renklerine
bağlayacak. Southampton’un
Silva ile 5 yıllık sözleşme
imzaladığı öğrenilirken,

Wellington için de Sao
Paulo’yla prensipte anlaşma
sağladığı kaydedildi. İki
oyuncunun da 2 yıllığına
Göztepe’ye geleceği
kaydedildi. Onursal Başkan
Mehmet Sepil, Futbol
Federasyonu’nun seçimli
genel kurulunda yaptığı
açıklamada, transfer limitleri
nedeniyle Southampton’la iş
birliği yapıldığını açıklamıştı.
Mehmet Sepil, "Kadro
yapılanmasını oluşturuyoruz.
Anlaştığımız ve anlaşacak
olduğumuz oyuncular var. Bu
futbolcular yakın zamanda
Slovenya kampına
katılacaklar" açıklamasını
yaptı. (DHA)

Sarı-Kırmızılılar, Brezilya’nın Sao Paulo takımından golcü Juan Silva ve sol
kanat Wellington’u kiralık olarak renklerine bağlamak için harekete geçti

KARŞIYAKA
GURBETÇİ
AVINA ÇIKTI

TFF 3'üncü Lig 1'inci
Grup'ta şimdiye kadar
kadrosuna 4 takviye yapan
Karşıyaka, transferde gurbetçi
arayışına geçti. Yeşil-kırmızılı
ekip, Almanya, İsviçre ve
Finlandiya'dan Karşıyaka'da
vitrine çıkarak takıma direkt
katkı sağlayacak gurbetçi
futbolcuları tarıyor. Son
yıllarda milli takımların
iskeletinin önemli kısmını
özellikle Almanya'da yetişen
gurbetçi futbolcular
oluştururken, daha önce Cihan
Yılmaz, Okan Şahingöz gibi
keşfettiği gurbetçilerden
önemli katkı alan Kaf-Kaf, yeni
gençleri takıma kazandırmak
istiyor. Geçen sezondan 13
futbolcunun ayrıldığı İzmir
temsilcisi özellikle
alternatiflerin azaldığı orta
sahaya takviye arıyor.
Karşıyaka'da sözleşmesi biten
futbolculardan Emre
Keleşoğlu, Kırıkkalegücü'ne
imza attı. (DHA)

ALTAY’DA DEVİR İÇİN
TABLO NETLEŞİYOR

TFF 2’nci Lig ekiplerinden Altay’da futbol
şubesinin kulübe talip olan yatırımcı grubuna
devredilmesi için gün sayılırken, bu şirketin Türk
ve Fransız ortaklığında olduğu öğrenildi. Uzun
süredir şirketleşme için yatırımcı arayışında olan
Altay kurmayları tarafından kurulan Büyük Altay
1914 Futbol Spor Yatırımları A.Ş komisyonunun
bir araya geldiği Hugo Construction adlı şirketle
hafta başında resmi protokolün yapılacağı ve
firmanın ilk etapta kulübe 800 milyon TL’lik
yatırımda bulunacağı iddia edildi. Yatırımcı grubu
ve şirketin transfer yasağına engel olan
dosyalarla ilgili çalışmalarına başladığı
vurgulanırken, 664 milyon TL’lik borcun silinip
yeni bir kadro oluşturacağı da ile sürüldü. Yeni
bir yapılanmaya gitmeye hazırlanan siyah-
beyazlılarda futbol şubesinin devredilmesinin
ardından teknik direktör Gökhan Karaaslan’ın da
kaderi belli olacak. (DHA)

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/634 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim
sağlanabilir.
Muhammen 
Kıymeti             Adedi    Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları
740.000,00           1       Taşıt 35DD1501 Plakalı , 2017 Model , FORD Marka , Transit 

350 L Tipli , HJ61034 Motor No'lu , NM0DXXTTGDHJ61034
Şasi No'lu , Yakıt Tipi Dizel , Vites Tipi Manuel , Rengi 
Beyaz , 2017 model, Ford marka, kamyonet cinsi, beyaz 
renkli, yakıt tipi dizel,NM0DXXXTTGDHJ61034 şasi nolu, 
HJ61034 motor nolu, 138.445 KM'de 35 DD 1501 plaka 
sayılı aracın kontak anahtarının mevcut olduğu, yürüyen 
aksamında herhangi bir sorun olmadığı, her şeyiyle aracın 
normal çalışır vaziyette olduğu, jant kapaklarının olmadığı, 
kasa boyası hasarlı, çizilmeler mevcut, arka stoplamlararı 
kırık, sağ kapı alt arka plastik parçasının olmadığı, araç 
farklı zamanlarda 5 kez kazaya karışmış ancak en yüksek 
hasar bedelinin 6.779 TL olduğu, Türkiye Sigortalar Birliği 
kayıtlarındaki kasko değerinin 669.536,00 TL olduğu tespit 
edilmiştir.
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Artırma Bilgileri

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 27/08/2024 - 11:04
Bitiş Tarih ve Saati : 03/09/2024 - 11:04

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 19/09/2024 - 11:04
Bitiş Tarih ve Saati : 26/09/2024 - 11:04

İLAN
İZMİR 16. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2023/455

KARAR NO : 2024/312

Davacı GAMZE BAYRAKTAR aleyhine mahkememizde açılan
Nüfus (Cinsiyet Düzeltilmesi İstemli) davasının yapılan açık
yargılaması sonunda;

HÜKÜM :
Manisa İli, Akhisar İlçesi, Reşatbey Mahallesi, 9 Cilt, 1739 Hane,

21 BSN'de nüfusa kayıtlı Zafer ve Şerife'den olma, 33035031862
TC kimlik numaralı Gamze Bayraktar'ın nüfus kayıtlarında "Gamze"
olarak kayıtlı bulunan adının "ATLAS" olarak değiştirilmesine.
12/07/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2063943)

İLAN
İZMİR 16. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/175 Esas

KARAR NO : 2024/320
Davacı FADİME UĞUZ aleyhine mahkememizde açılan Nüfus

(Ad Ve Soyadı Düzeltilmesi İstemli) davasının yapılan açık
yargılaması sonunda;

HÜKÜM :
Karaman ili, Merkez İlçesi, Koçakdede Mahallesi; Cilt no:21,

Hane no:259, BSN 4'te nüfusa kayıtlı, Durmuş ve Nuran'dan olma,
28/04/1988 Karaman doğumlu, 46945372314 T.C. Kimlik numaralı,
Fadime Uğuz'un, Fadime olan isminin "CEYLİN VUSLAT" olarak
düzeltilmesine.12/07/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2063945)
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SAYFA 12 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

20 TEMMUZ 2024 CUMARTESİ
4 TL

Tasarım: SEDAT ARAZEditör: KAZIM ERKMEN

SAYI ALTIYA ÇIKTI
Mavi Bayrak programı kapsamında kriterleri
sezon başında karşılayan MW Phokaia Beach
Resort ve Hanedan Tatil Köyü bayraklarını
dalgalandırmaya devam etti. Yernifoça, Karakum,
Kumburnu ve Belediye Sosyal Tesisleri Halk
Plajları’nın işlemleri de geçtiğimiz günlerde
tamamlandı. Belediye tesisleri ile birlikte Foça’da
Mavi Bayrak alan tesis sayısı altıya çıktı.

‘OLMAZSA OLMAZ’
Foça turizminin önemli köşe taşlarından MW
Phokaia Beach Resort Genel Müdürü Bilge Durdu
İşler, Mavi Bayrağı kendileri için olmazsa
olmazlardan biri olarak kabul ettiklerini söyledi.
İşler, “Türkiye’ye Mavi Bayrak geldiğinden beri her
yıl almaya devam ediyoruz. Turizm camiasının
buna özen göstermesinin daha iyi olacağını
düşünüyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

BİLİM DÜNYASINI
HEYECANLANDIRDI
İstanbul’da Helenistik döneme ait mezar, Osmanlı’ya ait çeşme, Bizans’ta
yapılan ayazma ve İkinci Dünya Savaşı zamanında kurulan sığınak bulundu
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NELER ÇIKTI NELER
İstanbul Arkeoloji Müzeleri Müdürü

Rahmi Asal, kazı çalışmalarındaki
son duruma ilişkin, alandaki kazıya
Bölge Koruma Kurulu kararıyla
2018'de başladıklarını belirterek,
"O kararla alana girdiğimiz günden
bugüne, yaklaşık 100 bin
metrekarelik bir alanda arkeolojik
kazı çalışması yapıldı, çoğunluğu
Doğu Roma ve Bizans
diyebileceğimiz mimari kalıntılar
ortaya çıkarıldı" dedi.

TARİHİ DEĞİŞTİRECEK
Mimari kalıntıların yanı sıra sikke,

keramik, figürin ve benzeri
eserlerin de alanda bulunduğuna
işaret eden Asal, "Bunların hepsi
kazıyla aynı zamanda eş güdümlü
olarak, restorasyon,
konservasyon ve tasnif
çalışmaları yapılarak müzemizde
koruma altına alınmakta." diye
konuştu.Asal, kazı projesinde
2018'den bu yana birçok
değişikliğe gidildiğinin altını çizdi. (AA)

KEYLİFLİ ZAMAN
Çiğli Belediyesi, çocukların
yaratıcılığını ve teknoloji kullanım
becerilerini geliştirmek amacıyla
Stop Motion Animasyon Atölyesi
düzenledi. Meraklı minikler,
kendi filmlerini yaptıkları
atölyede keyifli zaman geçirdi.

DEVAM EDECEK
Çiğli Belediye Başkanı Onur
Emrah Yıldız, “Çocuklarımızın
yaratıcı düşünme becerilerini
geliştirirken, teknolojiyi etkin ve
üretken bir şekilde kullanmalarını
teşvik etmek amacıyla
atölyelerimizi çeşitlendirerek
sürdüreceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 
Yeşil Manisa’da
akustik akşamlar 

Çocuklar gülsün
oyunlar yaşasın
Menderes Belediyesi Kültür ve Sosyal
İşler Müdürlüğü yazın sonlarına dek
sürecek geleneksel çocuk oyunları
şenliği düzenliyor. “Şarjı Bitmeyen
Oyunlar” adı
altında
düzenlenecek
şenlik
geleneksel
çocuk
oyunlarını
yaşatıp
çocuklarla
buluşturuyor.
Çocukların eğlenirken aynı zamanda
eski sokak oyunlarını öğrenmesinin
amaçlandığı şölende sek sek, sandalye
kapmaca, mendil kapmaca, halat
çekme, ip atlama, şişe devirmece,
hulahop, kaşıkla pinpon topu taşıma,
yakartop ve çuval yarışı gibi oyunlar yer
alacak. Belediye Başkanı İlkay Çiçek
“Hem geleneksel oyunlarımızı
yaşatacak hem de çocuklarımızın
yüzünü güldüreceğiz. Her şey
çocuklarımız için” dedi. 
(Haber Merkezi)

Anadolu’nun süsü
yavru allı turnalar
Dünyada flamingoların kuluçkaya
yattığı en önemli sulak alanlar
arasında bulunan Tuz Gölü'nde
binlerce flamingo yavrusu
kuluçkadan çıktı. Su çıkışı olmadığı
için kapalı
göl olma
özelliğini
taşıyan Tuz
Gölü aynı
zamanda
ülkenin tuz
ihtiyacını
da büyük
oranda
karşılıyor. Kuşların göç yolu
üzerinde olmasından dolayı da
birçok tür de kuş gelerek hem
konaklayarak besleniyor hem de
kuluçkaya yatıyor. Üreme alanında
flamingolar özellikle Aksaray'ın
Eskil ilçesi sınırlarında yer alan Tuz
Gölü'nün güneyini tercih ediyor. Bu
bölge kuşların rahatsız edilmeden
yavrularını kuluçkadan çıkarttıkları
en sakin bölge olma özelliğini
taşıyor. Kuluçkadan çıkan binlerce
flamingo yavrusu da Tuz Gölü'nde
renkli görüntüler oluşturuyor. (İHA)

Manisa Büyükşehir Belediyesi ‘Akustik Yaz Akşamları'
konserleri düzenliyor. Konserlerin ilki Atatürk Kent
Parkı, Ulupark ve Tarzan Meydanı'nda yapıldı.
Birbirinden yetenekli
müzik gruplarının
Manisalılarla buluştuğu
konserler, büyük ilgi
gördü. Müzisyenlerin
performanslarını cep
telefonlarıyla kaydeden,
çalınan şarkılara eşlik
eden Manisalılar, müzik
dolu bir akşamın keyfini
doyasıya yaşadı. (İHA)
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Foça’da 90’lı yıllardan itibaren aralıksız ‘Mavi
Bayrak’larını dalgalandıran MW Phokaia Beach Resort
ve Hanedan Tatil Köyü bu alanda rekora imza attı
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